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Sbor pro občanské záležitosti při Obecním úřadu v Bulovce přeje všem malým nebo 
velkým,kteří se narodili v měsíci LEDNU a ÚNORU vše nejlepší,hodně zdraví a 
spokojenosti a hezké prožití svého výročního dne. 
 
V lednu oslavilo nebo oslaví svá malá i velká jubilea celkem 85 našich občanů i 
občánků ve věku od 4 do 93 let. 
 
Kulaté, půlkulaté nebo jen obyčejné narozeniny oslaví nebo již oslavila paní Lysíková 
Agnesa, Tomášová Božena, Cermanová Libuše, Svobodová Jana, Kudová Ivanka, 
Zemanovičová Marie, Feriová Anna, Juklová Dagmar, Neumannová Helena, 
Veselovská Jarmila, Lysíková Marie, Volejníková Helena, Hofmanová Vlasta, 
Čikalová Darina, Kejzlarová Eva, Laliková Růžena, Rigová Yveta. 

 
Z mužského osazenstva naší obce oslaví nebo již oslavil své narozeniny pan Kopřiva Oldřich (83), Červeňák Ján (78), 
Procházka Jiří (75), Douša Václav (67), Šulc Jindřich (65), Zachar Josef (61), Kanči Michal (61), Bělohorec Zdeněk (60), 
Štecher Jaroslav (56), Novotný Pavel (53), Valášek Miloslav (52), Spatzier Stanislav (51).  

 
Blahopřejeme i našim oslavencům z řad mladších spoluobčanů. Své narozeniny oslaví nebo již oslavili Kuldová Jana 
(15), Davidová Zuzana (14), Šteklová Veronika (13), Bílková Leontýna (11), Matoušek Jiří (10), Niedermertlová Kamila 
(9), Dávidová Simona (8), Davidová Karolína (8), Davidová Amálie (7), Zbořilová Barbara (7), Juklová Jana (6), Mirgová 
Vanesa (5), Daňová Karolína (4), Tryznová Klára (4).  

 
 

V únoru oslaví svá malá i velká jubilea celkem 73 našich občanů i občánků ve věku od 1 do 77 let. 
 

Kulaté, půlkulaté nebo jen obyčejné narozeniny oslavila nebo oslaví paní Sudková Jaroslava, Špicarová Jiřina, 
Čepičková Klára, Karásková Vlasta, Klozová Anna, Novotná Jitka, Kořínková Věra, Muchová Květoslava, Pavlová 
Brigita, Fiedlerová Milena, Singh Jana, Havlová Ivana. 
Milé dámy,všem vám přejeme mnoho zdraví a spokojenosti do dalších let. 
 
Z mužského osazenstva naší obce oslavil nebo oslaví své narozeniny pan Novák Václav (74), Drahońovský Břetislav 
(68), Čuri Dezider (64), Šak Vladimír (62), Bužo Josef (57), Brykner Jiří (54). 
Pánové,přejeme vám vše nejlepší a hezké prožití vašeho slavnostního dne. 
 
Blahopřejeme i našim oslavencům z řad mladších spoluobčanů. Své narozeniny oslaví Kolesová Veronika (14), 
Piskáček Jan (13), Poláková Michaela (13), Bílý Pavel (12), Mohelník Dalibor (12), Řehák Jaroslav (11), Liss Lawrence 
Michael (9), Bílý Petr (8), David Antonín (8), Liss Alexander Elijah (7), Bílková Anna (7), Galajdová Patricie (6), Beňová 
Sára (5), Trdla Kryštof (1), Kracík Antonín (1), Votrubcová Laura (1). 
I vám přejeme vše nejlepší do dalších let. 
 
( pokud nechcete jména a věk svá nebo svých dětí zveřejňovat, oznamte to nejpozději do 10.dne kalendářního 
měsíce kanceláři obecního úřadu ). 
 
K 12.01.2015 mají naše obce celkem 862 občanů, z toho dospělých 723 a dětí 139 . 
Počet nemovitostí v obci k témuž datu je celkem 310 z toho Arnoltice 97, Bulovka 189 a Dolní Oldřiš 25. 
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Slovo úvodem 

Nejprve mi dovolte popřát Vám vše nejlepší v novém roce hodně zdraví, štěstí, lásky, úspěchů, zkrátka,  ať se Vám 

vyplní to, co si sami přejete.  

Nové zastupitelstvo obce se sešlo začátkem prosince na svém druhém zasedání a v závěru roku mělo při svém rozjezdu 

pěkně napilno. Zastupitelstvo projednalo a schválilo hlavní dokumenty obce Bulovka na rok 2015, především Rozpočet 

obce Bulovka na rok 2015 ve výši 10 941 000Kč na straně příjmů i výdajů. Návrh rozpočtu byl řádně vyvěšen na úředních 

deskách a jeho podrobnou podobu si můžete prohlédnout na web stránkách obce. Zároveň s rozpočtem zastupitelstvo 

projednalo a schválilo  Rozpočtový yýhled na období 2015 – 2019 a Plán hlavních investic na období 2015 – 2018, viz 

níže. V prosinci také proběhla inventura majetku obce, které se věnovala inventurní a likvidační komise. Byly uzavřeny 

Smlouvy na zimní údržbu v době kalamity, takže v případě přívalu sněhu vyjedou v obcích opět tři traktory na jednou. 

Obec darem přispěla na provoz psího útulku v Krásném lese Azyl pes a na činnost Hospicové péče sv. Zdislavy  v našich 

obcích. 

Plán hlavních investic na rok 2015    

Název akce Náklad celkem Dotace Obec 

Územní plán obce Bulovka 180 000 Kč   180 000 Kč 

Veřejný rozhlas -  doplnění 2 hnízd, likvidace stareho rozhlasu 60 000 Kč   60 000 Kč 

Oprava komunikací (oprava páteřní silnice Arnoltice) 2 000 000 Kč   2 000 000 Kč 

Mosty ? 1 000 000 Kč   1 000 000 Kč 

Dopravní značení 50 000 Kč   50 000 Kč 

Hřbitov Bulovka -  ořez stromů 50 000 Kč   50 000 Kč 

Rekonstrukce budovy TJ sokol a SDH Bulovka 200 000 Kč   200 000 Kč 

Multifunkční hřiště 1 500 000 Kč 1 050 000 Kč 450 000 Kč 

Dětské hřiště škola, školka 200 000 Kč 140 000 Kč 60 000 Kč 

čistička odpadních vod, MŠ, sen. byty, TJ Sokol,SDH, okály 600 000 Kč   600 000 Kč 

kompletní vnitřní rekonstrukce budovy OU - projekt 100 000 Kč   100 000 Kč 

sál vybavení - židle 250 000 Kč 175 000 Kč 75 000 Kč 

Obnova výpočetní techniky (starotska, účetní) 60 000 Kč   60 000 Kč 

Spoluúčast na vozidlo VJ SDH 300 000 Kč   300 000 Kč 

Skutečný náklad obce 6 550 000 Kč 1 365 000 Kč 5 185 000 Kč 

 

Objekt seniorských bytů a MŠ  ……   Zastupitelstvo obce vypsalo 8/12/2014 nabídkové řízení na nájemníky nově 

postavených bytů, které běží do konce ledna.  Byty jsou přednostně určeny pro občany nad 70 let nebo osoby 

zdravotním stavem závislé na jiné osobě, pokud nebude zájem z řad těchto občanů dostatečný, je možné byt na dobu 

určitou 1 rok s prodloužením max. na 3 roky pronajmout i dalším zájemcům.  V současné době eviduje OÚ Bulovka 3 

žádosti o tyto byty.  Komise pro výběr nájemníka se sejde během února 2015. V areálu samotném byla dokončena 

rekonstrukce střechy a probíhá přestavba spojovacího tunelu na skladové prostory k bytům a montáž vnitřního 

zařízení. Zároveň se opravují svody dešťové vody a probíhají terénní úpravy. Bylo vypsáno výběrové řízení na 

dodavatele stavby čističky odpadních vod (ČOV). Vítěz by měl být znám začátkem února. Zároveň jsme zahájili 

kolaudační řízení na předčasné užívání bytů. Prostě se snažíme realizovat skutečnou stavbu i papírovou stavbu tak, aby 

se noví nájemníci mohli nejpozději v květnu nastěhovat. Z dotace MMR jsme obdrželi celkem cca 2,3 mil. Kč, celkové 

náklady na přestavbu a terénní úpravy celého areálu včetně areálu MŠ se vyšplhají cca na částku  3,5 mil. Kč. Rozdíl je 

hrazen z rozpočtu obce. 

Rekonstrukce opěrných zdí v Bulovském potoce ….  Na konci roku jsme se dočkali zprůjezdění celé obce. Bohužel to 

neznamená konec staveb. Na každé ze tří staveb se bude něco předělávat nebo dodělávat …. rozšíření koryta potoka, 

srovnání břehů do původního stavu, svody dešťové vody, úprava krajnic. Do původního stavu se bude upravovat 

zahrada školy a dodělávat se bude chodník podél základní školy. Všechny stavby jsou v současné chvíli oficiálně 

přerušeny a práce se obnoví během měsíce března, dubna. 
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Územní plán obce Bulovka …….  Další zasedání zastupitelstva obce se koná 27/1/2015 a projednávat bude především 

požadavky k návrhu zadání územního plánu obce Bulovka. Obec Bulovka územní plán zatím nemá a projednání 

požadavků k návrhu zadání ÚP je prvním krokem k jeho realizaci. Po jeho projednání a schválení následuje fáze 

vypracování návrhu územního plánu, k němuž mohou občané při veřejném projednání podávat připomínky a námitky. 

Po vypořádání všech námitek a přihlédnutí k připomínkám je územní plán vydán opatřením obecné povahy a je volně 

k nahlédnutí na obecním úřadě. Tehdy přichází nejdůležitější část života územního plánu a to jeho naplňování. Stává 

se závazným podkladem pro rozhodování v území o jeho využití a při umisťování staveb. 

Program rozvoje obce Bulovka ….. Jedním z hlavních podkladových dokumentů žádostí o dotace v nadcházejícím 

dotačním období je Program rozvoje obce. Bulovka má v současné době zpracovaný Místní program obnovy vesnice 

z roku  2004, aktualizace 2009, nicméně tento dokument je již letitý a neobsahuje informace požadované současnými 

požadavky dotačních titulů. Program rozvoje obce je dokumentem zpracovávaným za účelem dlouhodobého plánování 

ekonomického a sociálního rozvoje obce. V rámci strategického plánování jsou analyzovány současné problémy obce 

a navrhnuta opatření k jejich řešení. Plán se týká různých oblastí života 

v obci, např. bydlení, infrastruktury, trhu práce a zaměstnanosti, 

ekonomiky a podnikání, sociálních služeb, kulturního a sportovního 

vyžití, volnočasových aktivit, životního prostředí, vzdělávání apod. A 

protože máte určitě spoustu nápadů a vizí, kterým směrem by se naše 

obce měly ubírat, ráda bych Vás přizvala k tvorbě tohoto dokumentu a 

to formou veřejné debaty. Veřejná debata je setkání občanů, kde každý 

může přednést svou myšlenku či nápad  na rozvoj obce. Tyto nápady a 

příspěvky jsou následně zanalyzovány a výsledek debaty je zapracován 

do Programu rozvoje obce. Naši debatu bychom uskutečnily formou 

sobotního dopoledního setkání v jednací síni OÚ a při ranní kávě 

prodebatovali, co nás nejvíc trápí a kterými směry jako v oblasti 

turistiky, rozvoje bydlení, zemědělství bychom se měli dál ubírat. Na 

závěr debaty bychom vydražili obraz s podobiznou L. Armstronga, který 

v rámci svého vystoupení na Vánočním setkání namaloval kouzelník. 

Veřejná debata k Programu rozvoje obce Bulovka se bude konat v sobotu 14/2/2015 od 10:00 hod v zasedací místnosti 

OÚ Bulovka. 

Rozhlas ….. Náš nový rozhlas má za sebou první půl rok svého fungování. Po zkušebním provozu jsme přesměrovali 

některé reproduktory. Zároveň se ukázalo, že je potřeba přidat dvě hnízda a přemístit do nich stávající reproduktory 

ze současných hnízd. Síť rozhlasu se bude posilovat na Štemberku  a u č.p. 34, 190, 155, 6 , kam se přemístí 

reproduktory od hlavní komunikace.  Cílem je snížit ozvěnu a zvýšit srozumitelnost rozhlasu. V souvislosti s rozhlasem 

Vám můžeme od nového roku nabídnout písničky na přání.  Pokud chcete svým blízkým, přátelům nechat zahrát 

k narozeninám, jubileu, zašlete nám svůj vzkaz a jméno písničky a interpreta na email ou_bulovka@volny.cz nebo 

zavolejte do kanceláře OÚ. Hrát na přání budeme v sobotu od 11:00 do 11:30 hodin.  

Obecní les …. V rámci udržování obecního lesa budou i v letošním roce probíhat probírky a dřevo z probírek Vám opět 

můžeme nabídnout za cenu 390 za m3 . Samovýroba se v letošním roce zadávat jen ve velmi omezeném množství a 

obě nabídky platí pouze pro místní občany. 

Místní poplatky …… Místní poplatky na rok 2015 zůstaly zachovány ve stejné výši. Základní místní poplatek za svoz 

odpadů zůstává 500Kč, slevu 50% mají děti do 10 let a důchodci nad 75 let. Poplatky za hrobová místa zůstávájí také 

beze změn, 40 Kč urnový hrob, 60 Kč hrob, 80 Kč dvojhrob. Dokonce i místní poplatek za psi zůstává ve stejné výši tj. 

60Kč za prvního a 90 Kč za každého dalšího psa. 

Svoz odpadů – změny ……. Během měsíce února vejde v platnost nová vyhláška o stanovení systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů na území obce Bulovka. Vyhláška bude 
víceméně kopírovat OZV č. 3/2012, pouze je doplněna o systém svozu a nakládání s bioodpady a kovy.  Obec Bulovka 
buduje komunitní kompostárnu, kde bude možné odkládat zelený odpad – trávu kompostovat. V případě zájmu o 
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likvidaci zeleného odpadu je možné se od 1. 4. 2015 do 31.10.2015 domluvit v kanceláři OÚ. Nádoba na sběr kovů 
bude umístěna v budově OÚ Bulovka. 
 

 

Co dělo …. 

Školení zdarma ……. V listopadu loňského roku jsme mohli navštívit sérii bezplatných školení na téma Rodinný 

rozpočet, Změny v Občanském zákoníku,  Jak předejít exekuci, Je rychlá půjčka skutečně tak výhodná, Svět 

informačních technologií, Možnosti využití internetu…. Sérii školení budeme opakovat v měsíci dubnu letošního roku. 

Opět se budou konat v zasedací místnosti OÚ Bulovka od pondělí do čtvrtka od 16:00 hodin. O přesném termínu školení 

a konkrétních tématech Vás budeme informovat rozhlasem a na stránkách obce www.bulovka.eu a facebooku. 

Rozsvícení Vánoční stromku …..  28. listopadu 2014 jsme rozsvítili Vánoční stromeček v Bulovce, který nám 

zkrášloval náves do Třech králů. V rámci programu zahájení adventního období vystoupil pěvecký sbor Hlásek 

z Frýdlantu spolu s dětmi z naší školy. Na závěr tak jako každý rok nás přišel navštívit Mikuláš se svým 

doprovodem. Malou fotoreportáž najdete na dalších stránkách. 

Vyhlášení superpoháru hasičské soutěže ……  6. prosince 2014 se konalo vyhlášení hasičské soutěže 

Superpoháru  a tentokrát u nás v Bulovce. Naše družstvo žen, které obsadilo krásné třetí místo, tak mohlo svůj úspěch 

oslavit na domácí půdě.  Ještě jednou gratuluji. 

Vánoční setkání …… 12. prosince 2014 proběhlo Vánoční setkání, vystoupili opět naše děti 

z místní Základní školy,  pěvecké trio dětí z OS Amaro Suno, odpoledne bylo plné kouzel a iluzí, při 

kterých se občas tajil dech (viď Moniko), mohli jste živě shlédnout rychlomalbu portrétu L. 

Armstronga, o kterou byl ihned velký zájem a proto ji v následujícím měsíci vydražíme během 

setkání při Veřejné debatě k Strategickému plánu obce a nakonec jste si mohli zatancovat nebo 

poslechnout dechovou kapelu Valdštejnka. 

Vánoční Praha …. 13. prosince 2014 jste se s námi mohli podívat na vánoční Prahu. Prošli jsme se 

Královskou cestou z Hradčan na Staroměstské nám, něco pokoupili, shlédli vánoční strom na Staromáku, 

dali si svařák a klobásu, obdivovali krásy našeho hlavního města a po tlačenicích v davu turistů jsme si opět 

začali vážit klidu vesnice, kam jsme se v pořádku všichni  vrátili v nočních hodinách. Co 

 

Co nás čeká?  

Veřejná debata k Programu rozvoje obce Bulovka ….. V sobotu 14/2/2015 od 10:00 hod proběhne Veřejná debata na 
téma Program rozvoje obce Bulovka. Přijďte nám pomoc nastavit správný směr rozvoje obce, tím, že nám řeknete, co 
Vám v obcích chybí, co byste tu rádi uvítali.  Na konci debaty proběhne dražba „rychloobrazu L. Armstronga. Děkujeme. 
 
Maškarní bál pro dospělé ……….. 21/2/2015 od 20:00hod nás čeká Maškarní bál pro dospělé. 
Doufám, že už máte všichni připravené kostýmy a masky a že se na sále společenského sálu 
sejdeme v hojné počtu. Akci pro Vás pořádá SPOZ ve spolupráci s SDH Bulovka. 
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Zájezd do libereckého divadla F.X. Šaldy ….. 24/2/2015 s námi můžete navštívit divadelní 

představení opery Legenda o Kateřině z Redernu. Divadelní představení začíná v 19:00 hod. 

Odjezd je v 17:30 od budovy OÚ Bulovka. Představení trvá 2 hod a 15 min. Návrat do Bulovky 

bude v cca 22:30 hod. 

Vítání občánků …. Naše nejnovější občánky přivítáme mezi nás 28/2/2015 od 14:00hod 
v obřadní síni OÚ Bulovka. 
 

Dětské maškarní ….. V sobotu 7/3/2015  od 14:00 hodin se bude konat Maškarní rej 
pro děti.  Pro všechny návštěvníky máme připraveno občerstvení a pro masky odměny. 
Vstupné je pro děti v maskách zdarma, dospělí 30Kč. 
 

 

 

Romana Šidlová 

starostka obce Bulovka 

 

 

Usnesení zastupitelstva obce Bulovka z jednání dne 2/12/2014 od 17:00 hod.  
 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

 

1/02-2014  Schvaluje hlasování PER ROLLAM ze 

dne 14/11/2014: Schvaluje  přijetí nabídky firmy ČEZ 

PRODEJ s.r.o. IČ 27232433 na rok 2015  zmocňuje 

starostku obce k podpisu smlouvy na rok 2015. Pro: 

Šidlová, Židuliaková, Arafa, Dušek, Maryška, 

Niedermertl, Štecher  Proti:  Zdržel se: Šebela, Plaček 

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

2/02-2014 Schvaluje hlasování per rollam 

z 14/11/2014:  ZO schvaluje uvolnění částky 70 000Kč na  

přestavbu spojovacích prostor na skladovací prostory v 

objektu č.p. 10 Bulovka (MŠ, byty), 50 000Kč na podlahu 

půdních prostor v budově č.p. 131 Arnoltice (200m2) a 80 

000Kč na podlahu půdních prostor v č.p. 101 Bulovka (OÚ 

290m2), to vše z rozpočtu letošního roku. Pro: Šidlová, 

Židuliaková, Arafa, Dušek, Maryška, Niedermertl, Štecher  

Proti:  Zdržel se: Šebela, Plaček 

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

3/02-2014 Schvaluje Zprávu č. 1/2014 o plnění 

usnesení z 3/11/2014 a zprávy výborů. 

Pro:8  Proti: 0   Zdržel se: 0 Schváleno 

 

4/02-2014 Schvaluje Plán hlavních investic na rok 

2015-2018, dle přílohy č. 1 

Pro: 8 Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

5/02-2014 Schvaluje příspěvek z rozpočtu obce na 

rok 2015 pro dobrovolné složky obce, příspěvkové 

organizace obce a zájmové organizace: 

SDH Bulovka  ve výši  146 000Kč na činnost a 

provoz SDH a VJ 

TJ Sokol Bulovka   ve výši  146 000Kč na činnosti a 

provoz klubu 

OS Amaro Suno Feder Dživipen – provozovatel 

nízkoprahového centra v Arnolticích   ve výši  

76  500Kč na činnost a provoz centra 

Mateřská a Základní škola Bulovka  ve výši 675 000 Kč 

na provoz zařízení 

SPOZ v celkové  výši  125 000,- Kč, z toho na straně 

výdajů ve výši  155 000,- Kč a na straně příjmů a ve výši 

30 000,- Kč 

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

6/02-2014 Schvaluje příspěvěk do DSO Mikroregion 

Frýdlantsko na rok 2015 ve výši 12,- Kč na obyvatele v 

celkové výši 10.188,- Kč. 

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0  Schváleno 

 

7/02-2014 Schvaluje příspěvěk na protidrogovou 

prevenci a terénní sociální služby do DSO Mikroregion 

Frýdlantsko na rok 2015 ve výši 4,- Kč na obyvatele v 

celkové výši 3.396- Kč. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Štecher Schváleno 

 

8/02-2014 Schvaluje příspěvěk na provoz MASIF do 

DSO Mikroregion Frýdlantsko ve výši 12 735,- Kč.  

Pro: 0  Proti: 7 Zdržel se: 1 Šidlová Neschváleno 

 

9/02-2014 Schvaluje příspěvěk projektu VRV – 

podkladová analýza  do DSO Mikroregion Frýdlantsko 

ve výši  41 601,- Kč a projektu VRV – nezpůsobilé 

výdaje projektu do DSO Mikroregion Frýdalntsko ve 

výši  8 490,-Kč 

Pro: 3 Maryška, Dušek, Šidlová  Proti: 5 Židuliková, 

Niedermertl, Arafa, Štecher, Šebela Zdržel se: 0 

Neschváleno 
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10/02-2014 Schvaluje Rozpočet  obce Bulovka na rok 

2015 ve výši 10 941 000Kč na straně příjmů i výdajů, 

viz. příloha č. 2. 

Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

11/02-2014 Schvaluje  Rozpočtový výhled obce 

Bulovka  na období let 2015 – 2019, dle přílohy č. 3. 

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0  Schváleno 

 

12/02-2014 Schvaluje převod zůstatků rozpočtů 

dobrovolných organizací do následujícího kalendářního 

roku formou rozpočtové změny po odevzdání 

vyúčtování příspěvku 

Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

13/02-2014 Schvaluje Závěrečný účet obce Bulovka za 

rok 2013 a Závěrečný účet  Základní a mateřské školy 

Bulovka za rok 2013. 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 2 Dušek, Štecher Schváleno 

 

14/02-2014 Schvaluje Rozpočtovou změnu č. 5/2014  

ve výši  + 519 105,67 Kč na straně příjmů a – 

558 980,41Kč na straně výdajů , celková nová výše 

rozpočtu je 14 569 529,67Kč na straně příjmů a  

14 958 625,09 Kč na straně výdajů, viz příloha č. 4. 

 Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0  Schváleno 

 

15/02-2014 Schvaluje Plán inventur na rok 2014  

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0  Schváleno 

 

16/02-2014 Schvaluje Inventurní komisi na rok 2014 

ve složení: Arafa, Juklová, Prax, Čepička, Kořínek 

ukládá komisi provést fyzické inventury do 20/12/2014 

a dokladové inventury do 10/1/2015. 

Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 1 Arafa Schváleno 

 

17/02-2014 Schvaluje Likvidační komisi na rok 2014 

ve složení: Dušek, Maryška, Šebela, Štecher, Plaček a 

ukládá komisi projednat likvidační protokol do 

31/1/2015. 

Pro: 8 Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno  

 

18/02-2014 Schvaluje měsíční odměny neuvolněných 

zastupitelů obce v souladu s §72  a § 84 odst.2 písm.n) 

zákona o obcích a nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstva na 

rok 2015 – nezměněny.  

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0  Schváleno 

 

19/02-2014 Schvaluje poskytnutí peněžitého plnění na 

rok 2015 pro členy výborů, kteří nejsou členy ZO ve 

výši 450,-Kč/účast na zasedání výboru, akci výboru dle 

evidence docházky, kterou povede předseda výboru. 

Peněžité plnění bude vyplaceno jednorázově v listopadu 

2015. 

Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0  Schváleno 

 

20/02-2014 Schvaluje poskytnutí peněžitého daru na 

rok 2015 pro členy komisí, kteří nejsou členy ZO ve 

výši 450Kč/účast na zasedání komise. Peněžité dary 

budou vyplaceny jednorázově v listopadu 2015. 

Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

21/02-2014 Bere na vědomí informaci  FVS a.s. o 

Plánu oprav a investic na rok 2015. 

Pro:  8  Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

22/02-2014 Schvaluje vyhlášení nabídkového řízení na 

nájemníky bytů pro seniory v č.p. 10 Bulovka dle 

přílohy č. 5.  

Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

23/02-2014 Schvaluje pronájem bytu v Pečovatelském 

domě ve Frýdlantu, Novoměstská 1065, 464 01 

Frýdlant, IČ následujícím zájemcům v uvedeném 

pořadí:  

 1. Kopřiva a Kopřivová, Bulovka 15 s rozhodnutím 

do 15.12.2014 

 2. Jiroušková Lidmila, Bulovka 288 s rozhodnutím 

do 31.12.2014 

a zmocňuje starostku obce k předání požadavku a informace 

zástupci Pečovatelského domu ve Frýdlantě. 

Pro: 8  Proti: 0   Zdržel se: 0 Schváleno 

 

 

24/02-2014 Schvaluje příspěvěk ve výši 2000,- na 

činnost psího útulku  Azyl Pes – Útulek pro psy – 

Kateřina Vojáčková, Krásný Les 3, 464 01  Frýdlant, IČ 

87404330 a zmocňuje starostku obce k podpisu 

Darovací smlouvy. 

Pro: 4 Dušek, Štecher, Arafa, Šebela  Proti: 1 Niedermertl 

Zdržel se: 3 Maryška, Šidlová, Židuliaková 

Neschváleno  

 

Schvaluje příspěvěk ve výši 3000,- na činnost psího útulku  

Azyl Pes – Útulek pro psy – Kateřina Vojáčková, Krásný 

Les 3, 464 01  Frýdlant, IČ 87404330 a zmocňuje starostku 

obce k podpisu Darovací smlouvy. 

Pro: 5  Dušek, Židuliaková, Šidlová, Štecher, Maryška 

Proti: 1 Šebela  Zdržel se: 2 Niedermertl,  Arafa Schváleno 

 

25/02-2014 Schvaluje příspěvěk ve výši 4 500Kč na 

činnost Hospicové péče sv. Zdislavy o. p. s., Josefinino 

údolí 9/9, 460 05  Liberec, IČ 287 00 210 a zmocňuje 

starostku obce k podpisu Darovací smlouvy. 

Pro: 8  Proti: 0   Zdržel se: 0 Schváleno 

 

26/02-2014 Schvaluje uzavření smlouvy o dílo na 

zajištění zimní údržby v Arnolticích s firmou Uhelné 

sklady Arnoltice s.r.o. , Arnoltice 16, 46401 Frýdlant,  

IČ 28722485 za cenu 600Kč/mth za traktor s pluhem 

včetně DPH a zmocňuje starostku k podpisu smlouvy. 

Pro:8  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

27/02-2014 Schvaluje uzavření smlouvy o dílo na 

zajištění zimní údržby v Dolní Oldřiši s firmou Dolpek 

a.s. Velešínská 659, 19900 Praha, IČ 27063003, za cenu 

650Kč na mth včetně DPHa zmocňuje starostku 

k podpisu smlouvy. 

Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

28/02-2014 Schvaluje podání Žádosti o příspěvek na 

vytvoření pracovní příležitosti v rámci veřejně 
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prospěšných prací k umístění uchazečů o zaměstnání na 

rok 2015 - 16 na celkem 14 pracovních míst, z toho  12 

míst na plný úvazek a 2 místa na zkrácený úvazek u 

Úřadu práce v Liberci a zmocňuje starostku k podpisu  

žádosti a smlouvy . 

Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

29/02-2014 Schvaluje zřízení komunitního kompostu 

na likvidace bioodpadu obce Bulovka 

Pro: 8   Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

30/02-2014 Bere na vědomí složení Krizového štábu 

obce –  Romana Šidlová – vedoucí KŠ, Vojtěch 

Niedermertl – zástupce vedoucí KŠ,  Šebela, Maryška, 

JUDr. Petr Dušek – velitel VJ,  Anna Židuliaková ml. - 

člen 

Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

31/02-2014 Bere na vědomí složení Povodňové komise 

obce – předseda Romana Šidlová, zástupce Vojtěch 

Niedermertl,  Jana Kolesová ,  JUDr. Petr Dušek,  Anna 

Židuliaková ml.  

Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se:  Schváleno 

 

32/02-2014 Pověřuje starostu obce k provedení rozpočtové 

změny 6/2014 k 31.12.2014. 

Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

 

Usnesení zastupitelstva obce Bulovka 

z jednání dne 27/1/2015 od 17:00 hod.  
 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

 

1/03-2015  Schvaluje hlasování PER ROLLAM č. 

3/2014ze dne 9/12/2014: ZOS schvaluje  Cenovou 

přílohu pro rok 2015 s firmou ASA na svoz odpadů a 

zmocňuje starostku obce k podpisu Cenové přílohy na 

rok 2015. Pro: Šidlová, Arafa, Dušek, Maryška, 

Niedermertl, , Plaček, Šebela  Proti:  Zdržel se: Štecher, 

Židuliaková 

Pro: 6   Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

2/03-2015 Schvaluje hlasování PER ROLLAM č. 

4/2014 ze dne 12/12/2014: ZO pověřuje  starostku obce 

k podání písemné výpovědi Smlouvy o dílo č. S 

220 000 firmě ASA k 31/12/2014 (12 měsíční 

výpovědní lhůta). Pro: Šidlová, Arafa, Dušek, Maryška, 

Niedermertl, Plaček, Šebela  Proti:  Zdržel se: Štecher, 

Židuliaková 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

3/03-2015 Schvaluje hlasování PER ROLLAM č. 

5/2014 ze dne 12/12/2014: ZO schvaluje  financování 

podílu obce Bulovka na projektu Podkladová analýza  

pro následnou realizaci protipovodňových opatření ve 

výši  60 279 Kč, podíl bude uhrazen na bankovní účet 

Mikroregionu Frýdlantsko a zároveň garantuje  zajištění 

vlastních prostředků  ve výši 441 809Kč z rezerv let 

minulých. Pro: Arafa, Dušek, Niedermertl Proti:  

Šidlová, , Maryška, Židuliaková  , Plaček,  Šebela  

Zdržel se: Štecher 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

4/03-2015 Schvaluje hlasování PER ROLLAM č. 

6/2014ze dne 19/12/2014: Schvaluje  Smlouvu o 

spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti LK pro rok 

2015, č.  OLK 2829/2014 mezi obcí Bulovka a 

Libereckým kraje na částku 78 840Kč. Pro: Šidlová, 

Židuliaková, Arafa, Dušek, Maryška, Niedermertl, 

Plaček  Proti:  Zdržel se: Šebela, Štecher 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

5/03-2015 Schvaluje hlasování per rollam č. 1/2015 

z 12/1/2015:  ZO po projednání schvaluje uvolnění částky 

37 600Kč včetně DPH z rozpočtu letošního roku na nákup 

nové PC sestavy (notebook, docking station, prodloužená 

záruka na místě a software). Pro: Šidlová, Židuliaková, 

Arafa, Dušek, Maryška, Niedermertl, Štecher , Šebela, 

Plaček  Proti:  Zdržel se:  

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

6/03-2015 Schvaluje Zprávu č. 2/2015 o plnění 

usnesení z 2/12/2015 a zprávy výborů. 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

7/03-2015 Schvaluje ZO schvaluje  financování 

podílu obce Bulovka na projektu Podkladová analýza  

pro následnou realizaci protipovodňových opatření  

s kofinancováním LK ve výši  34 762 Kč, podíl bude 

uhrazen na bankovní účet Mikroregionu Frýdlantsko . 

(viz příloha č. 1) 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

8/03-2015 Schvaluje  Dodatek č. 7 pro kalendářní rok 

2015 k Rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih 

ve výši 20 000Kč  mezi Krajskou vědeckou knihovnou 

Liberec  IČ  000 831 94 a obcí Bulovka a zmocňuje 

starostku obce k podpisu dodatku. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

9/03-2015 Schvaluje Smlouvu o  právu provést 

stavbu č. 1/2014/Sd-36200 – I/13 Arnoltice, most ev. č. 

13-135 a zmocňuje starostku obce k podpisu smlouvy. 

Pro: 6 Proti: 0  Zdržel se: 0 Schváleno 

 

10/03-2015 Schvaluje nákup 2 ks křovinořezů FS 460 

v ceně 26 500Kč včetně DPH/ks z rozpočtu letošního 

roku. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

11/03-2015 Schvaluje vyhlášení záměru na 

pronájem/pacht p.p.č.  283 o výměře 1148m2  a 72/2 o 

výměře 590m2 a 59/3 o výměře 20 951m2, vše  k.ú. 

Arnoltice. Podmínky výběrového řízení:  vyšší nabídka 

ceny pronájmu za 1 ha/rok,  Minimální cena 1500,- za 

ha, doba pronájmu na dobu určitou min 3 roky.. Žadatel 

Miroslav Klaban, Arnoltice č.e. 10. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 
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12/03-2015 Schvaluje vyhlášení záměru na prodej 

p.p.č. 2035 o výměře 180 m2, p.p.č. 2034 o výměře 

119m2 a p.p.č. 2723 o výměře 65 m2, vše  k.ú.  

Bulovka, za následujících podmínek:  za následujících 

podmínek: věcné břemeno na zachování komunikace a 

údržba příkopu, za cenu dle znaleckého posudku, který 

uhradí žadatel, správní poplatek 1.000,- Kč za 

vyhotovení smlouvy a poplatek za vklad do katastru 

nemovitostí.  Žadatel Jana Vinopalová, Pavel Židuliak, 

oba bytem Bulovka 21 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

13/03-2015 Ukládá předsedům dobrovolných složek a 

výborů předložit zprávu o činnosti a čerpání rozpočtu za 

rok 2014 do 28/2/2015. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0  Schváleno 

 

14/03-2015 Bere na vědomí Rozpočtovou změnu č. 

6/2014 ve výši 1 742 935,51Kč na straně  příjmů a  

611 203,50Kč na straně výdajů.  Rozpočet po změnách 

k 31/12/2014 je  16 312 465,18Kč na straně příjmů a 

15 569 828,59Kč na straně výdajů, vzniklý rozdíl je 

zaúčtován na účet rezervy let minulých. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

BODY 15 – 63/3-2015 a 88/3-2015 VIZ PŘÍLOHA  

 

64/3-2015  Schvaluje OZV č. 2/2015, kterou se 

stanoví systém komunitního kompostování a způsob využití 

zeleného kompostu a k údržbě veřejné zeleně na území obce 

Bulovka. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

65/3-2015  Schvaluje OZV č. 1/2015 o stanovení 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání  a odstraňování komunálních odpadů a 

nakládání se stavebním odpadem na území obce 

Bulovka. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

66/3-2015  Bere na vědomí informace z jednání 

dozorčí rady FVS konané dne 18/12/2014. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

67/3-2015  Bere na vědomí informace z jednání 

Mikroregionu Frýdlantsko konané dne 18/12/2014 a 

schvaluje uvolnění částky  22 304,14 Kč na platbu 

pojistného na realizovaná protipovodňová opatření 

z rozpočtu obce. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

68/3-2015  Schvaluje podání Žádosti o dotaci 

z rozpočtu LK  z Programu rozvoje venkova na pořízení 

vybavení společenského sálu v Bulovce (stoly, židle) a 

pověřuje starostku k vypracování a podpisu žádosti a 

požadovaných příloh žádosti. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

69/3-2015  Schvaluje podání Žádosti o dotaci 

z rozpočtu MMR z Programu podpora obnovy venkova na 

obnovu dětského hřiště ZŠ a MŠ a pověřuje starostku 

k vypracování a podpisu žádosti a požadovaných příloh 

žádosti 

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

70/3-2015  Schvaluje vyhlášení výběrového řízení na 

dodavatele akce – Obnova dětského hřiště ZŠ  a  MŠ Bulovka. 

Kritéria hodnocení nabídek: Nabídková cena vč. DPH..50%, 

Estetičnost a promyšlení návrhu ( použité materiály, herní 

funkce, kvalita, údržba) 40%, Záruční doba a pozáruční servis   

10%. Termín výstavby: 05- 08/2015. Maximální cena  

200 000Kč. Akce se bude realizovat pouze při získání dotace 

z rozpočtu MMR z Programu podpory obnovy venkova. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

71/3-2015  Schvaluje jmenování komise pro výběr 

nájemníků do objektu č.p. 10 Bulovka – Seniorské byty ve 

složení: Niedermertl, Kolesová Jana, Pavlíková Jana. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

72-3/2015  Schvaluje uvolnění částky 50 000Kč na 

nákup 4 ks kuchyňské linky včetně příslušenství (dřez, 

baterie) do  bytů v č.p.  10 Bulovka z rezervy let minulých. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

73-3/2015  Schvaluje bezúplatný převod CAS 25 

RTHP Š 706 z obce Bulovka, IČ 00262692 na Moravská 

hasičská jednota o.s. – hasičský sbor Brno Řečkovice – 

Mokrá hora, IČ 22765662 a zmocňuje starostku k podpisu 

smlouvy. 

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

74/3-2015 Schvaluje obnovení a nutné úpravy 

autobusové zastávky U hřiště a uvolňuje na jejich realizaci 

60 000Kč  z rezervy let minulých.  

Pro: 1 Šidlová  Proti: 5 Maryška, Plaček, Niedermertl, 

Dušek, Židuliaková Zdržel se: 0 Nechváleno 

 

75/3-2015 Schvaluje Jednací řád kontrolního a 

finančního výboru zastupitelstva obce Bulovka.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

76/3-2015 Bere na vědomí průběžné vyúčtování 

stavby dotace na seniorské byty a celkové rekonstrukce 

objektu. 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

77/3-2015   Bere na vědomí výzvu k uzavření kupní 

smlouvy na prodej p.p.č. 1424/6 firmě EcoEnergy s.r.o. IČ 

25488872.   

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

78/3-2015  Schvaluje Dodatek č. 6 k nájemní smlouvě 

č. 194N02/41 mezi Obcí Bulovka a ČR – SPF, IČ 01312774 

a zmocňuje starostku k podpisu dodatku smlouvy. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

79/3-2015 Bere na vědomí nabídku montáže 

poměrových indikátorů VIPA na radiátory v pronajímaných 

prostorách  budov OÚ  a ukládá starostce vypracovat 

finanční analýzu nákladů na montáž indikátorů do všech 

pronajímaných prostor. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

80/3-2015  Bere na vědomí HV ČSAD Liberec za rok 

2013 a to  -12 196 000Kč. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

81/3-2015  Bere na vědomí proces pořízení Programu 

rozvoje obce Bulovka 2015 – 2020 a to následovně: 1. 
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vypracování prvního návrhu (MASIF, starostka), 2. 

zapracování podnětů vzešlých z Veřejné debaty k PRO, 3. 

předložení návrhu členům ZO k připomínám a doplnění, 4. 

schválení usnesením ZO 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

82/3-2015 Bere na vědomí konání Veřejné debaty 

k Programu rozvoje obce Bulovka, která se koná 14/2/2015 

od 10:00 hod v zasedací místnosti OÚ Bulovka. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

83/3-2015 Bere na vědomí  informaci o možnosti 

pořízení nového obecního automobilu a štěpkovače z dotace 

MŽP, souhlasí s podáním žádosti o dotaci. Dotace ve výši až 

90%, podíl obce min. 10%, realizace  2015- 2016 a 

zmocňuje starostku obce k podpisu žádosti o dotaci. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

84/3-2015 Bere na vědomí odstoupení obce Bulovka 

a p. P. Tecla od Kupní smlouvy o koupi nemovité věci 

uzavřené dne 30/10/2014. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

85/3-2015 Revokuje usnesení č. 6/36-2014 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

86/3-2015  Schvaluje záměr na prodej nemovitosti č.p. 

279, st.p. č. 273, st.p.č. 262, p.p.č. 2, 3, 4, p.p.č. 2814/2, 

1108/2, 1111/2 vše k.ú. Bulovka obec Bulovka za 

následujících podmínek: za  cenu nejvyšší nabídky, žadatel 

uhradí cenu za znalecký posudek, který mu bude předán, 

správní poplatek 1.000,- Kč za vyhotovení smlouvy, 

poplatek za vklad do katastru nemovitostí a daň z nabytí 

nemovitých věcí, kterou uhradí žadatel.   

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 

 

87/3-2015  Bere na vědomí informace z jednání valné 

hromady SOLK. 

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Schváleno 
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Základní škola a mateřská škola Bulovka, Bulovka156, 

okres Liberec, příspěvková organizace, tel.: 482 34 30 80, 

IČO: 72744880, E-mail: zs.bulovka@seznam.cz 

   

 

 

 

 

 

 

 

  Vážení rodiče, Zápis žáků do 1. třídy se uskuteční dne 

      

   29.ledna 2015 - čtvrtek 
 v čase od 13.00  do  16.00 hod. v budově ZŠ. ( 1. patro ) 

 

 K zápisu můžete přijít kdykoliv v tomto časovém rozpětí. 

 Přineste si s sebou RODNÝ LIST ZAPISOVANÉHO DÍTĚTE 

    VYPLNĚNOU ŽÁDOST O PŘIJETÍ 

    VYPLNĚNÝ DOTAZNÍK PRO RODIČE. 

    ( přezůvky) a občanský průkaz 

 

 Pokud Vám tento termín z nějakého závažného důvodu nevyhovuje, 

 je možné po domluvě s p. ředitelkou určit termín náhradní. 

 ( tel.: 482343080) 

 

 V Bulovce dne: 10.1.2015                                Mgr. Dana Arafa 

  

 

 

 

Finanční úřad Frýdlant informuje 
Komenského 680 Frýdlant 

 

Rozšířené úřední dny pro daň z nemovitých věcí v roce 2015 
26.1.2015 Pondělí     8:00        –      17:00 hodin 
27.1.2015 Úterý     8:00        –      15:00 hodin 
28.1.2015 Středa     8:00         –     17:00 hodin 
29.1.2015 Čtvrtek     8:00         –     15:00 hodin 
30.1.2015 Pátek     8:00         –     15:00 hodin 

 

       Pozvánka k zápisu 

mailto:zs.bulovka@seznam.cz
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TJ SOKOL BULOVKA INFORMUJE 
 

     Rok 2015 jsme zahájili dne 10.ledna výroční a také volební členskou schůzí, která proběhla v klubovně TJ 

Sokol Bulovka .Naší schůze se zúčastnila i starostka obce paní Šidlová. 

     Účast členů byla nebývale vysoká.Určitě k tomu přispěla i skutečnost,že jsme volili nový výbor TJ na další 

dva roky. 

Po zahájení schůze a přivítání hosta předložil předseda TJ svoji  zprávu  za rok 2014  takto : 

 

    Zpráva 

předsedy TJ SOKOL Bulovka za rok 2014 na volební výroční členskou  schůzi dne 10.1.2015. 

 

Vážení sportovní přátelé a vážení hosté.Vítám vás všechny na dnešní výroční schůzi a zvláště mezi námi vítám 

starostku obce paní Šidlovou. 

     Scházíme se ve volebním roce 2015, kdy si budeme volit nový výbor TJ Sokol Bulovka na 

další,předpokládám dvouleté volební období. 

Proč říkám, že předpokládám.Prostě proto, že nový výbor musí v průběhu letošního  roku vypracovat a poté 

nechat schválit nové Stanovy TJ, kde je určeno čtyřleté volební období a mimo jiného jsou zde určeny  nové 

orgány, jako valná hromada,výkonný výbor a revizní komise.Podle nových stanov bude naši TJ řídit předseda 

s tajemníkem.Novinek bude víc,vše se budete od nového výboru dozvídat v průběhu letošního roku. 

     Na úvod své zprávy  vyslovuji touto cestou poděkování  předchozímu výboru TJ za jeho práci, která alespoň 

pro mě nebyla vůbec lehká. 

Jako „bafuňáři“ jsme se snažili  vytvářet pro oddíl co nejlepší podmínky pro fotbal.Naštěstí jsme na to nebyli 

sami.Zde vyslovuji poděkování předchozímu zastupitelstvu obce za podporu a i zde přítomné starostce paní 

Šidlové, která i s našimi třemi hlasy pro ní při volbě (dr.Dušek,V.Šebela a J.Štecher) v zastupitelstvu pokračuje 

ve své funkci i nadále. 

     I na letošní rok jsme zastupitelstvem obce podpořeni celkovou částkou 146.000,-Kč z toho 30.000,-Kč 

přímo na činnost našeho klubu a  10.000 Kč  Dětský den a na náš pohár,.Další částky jsou určeny na PHM, 

topení,vodu,elektřinu ,nákup materiálu a další. 

Samozřejmě se na práci v TJ Sokol Bulovka podílí i řada dalších lidí, takže abych na někoho 

nezapomněl tak.....děkuji vám všem za vaši práci pro oddíl a reprezentaci jak oddílu, tak i obce. 

        Co se nám v roce 2014 podařilo? 

K  jednotlivým  družstvům ,jejich výkonům a hráčskému kádru budou hovořit jejich trenéři,takže jim 

nechci brát jejich téma.Pouze mi  dovolte  alespoň jednu  poznámku . 

Podle mého snad dopomohla  k dobrým výkonům fotbalistů v roce 2014 i  provedená zimní příprava¨v délce 

třech dní v chatě na „Albrechťáku“.Letos se zimní akce bude opakovat v průběhu následujících dní už  s 

novými trenéry,p.Mervou,Hynkem  a a staronovým Lengálem.Protože nám odpadl sponzor na tuto akci, po 

dohodě odstupujícího výboru poskytneme z našich prostředků částku cca 5.000,-Kč na zaplacení ubytování s 

tím, že na jaře letošního roku máme přislíbenu brigádu v lese jako předloni a „půjčenou „ částku vrátíme zpět. 

Ještě k trenérům. Podle rozhodnutí FAČR nebudou do jarní části soutěže připuštěny oddíly bez 

„akreditovaného“ trenéra.Proto jsme jako výbor na školení s jejich souhlasem vyslali  p.Mervu a Lengála,aby 

získali akreditaci pro družstvo „A“.Tato „legrace“ nás stála rovných 8.000,-Kč.Již v předchozím období 

absolvoval školení trenérů i Libor Hynek pro „B“ družstvo. 

Činnost výboru se zaměřovala zejména na chod oddílu,jeho materiální zabezpečení a co možná nejlepší servis 

pro hráče i funkcionáře.Podařilo se mi zajistit pro oddíl dvě sady dresů od společnosti KIK,takže podle mého 

máme dresů a míčů na letošní rok dost. 

Jsem přesvědčený o tom, že zázemí pro fotbal je u nás natolik dobré,že se to odráží v kladném slova smyslu i 

na výkonech hráčů. 

V závěru roku 2014 proběhla u nás inventura majetku.Dopadlo to dobře a některý spotřební materiál(npř.míče) 

byl z majetku vyřazen. 
     Něco málo k chodu našeho klubu. 

 Trochu nám naše snahy hatí jak OFS,tak i FAČR.Bez toho, že by nám jakkkoliv finančně přispěli,tak před 

zahájením podzimní  soutěže budeme muset podle prvotních informací zajistit připojení klubu na internet.Jako 

novinka budou totiž soupisky na utkání i samotný zápis pouze elektronicky,to samé se bude týkat i 

registračních průkazů atd. 
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     Již v prosinci loňského roku jsem se jako administrátor musel zaregistrovat na FAČR a elektronicky mám 

přístup do všech písemností našeho klubu na FAČR, tj npř.seznam členů,hráčů,platby,tresty atd.atd.Výhoda 

to sice je,ale i přesto ty nejzákladnější úkony, jako přihlášky členů apod.budou nadále i písemně doporučeným 

dopisem. 

     Po pravdě musím přiznat, že z OFS jsme v prosinci obdrželi pro áčko 1.000,-Kč a dorost cca 3.000,-Kč, 

samozřejmě ne peněžně,ale v materiálu.Takže si polepšíme npř.o zdravotnický materiál, rozlišováky,kužele 

atd.Tento materiál z OFS přiveze některý člen nového výboru v průběhu tohoto měsíce. 

V této souvislosti se obracím na vás všechny,abychom se podíleli na získání maximálního počtu členů našeho 

klubu.Od množství se odvíjí i částka, kterou nám FAČR vrací z členskýchb příspěvků.Stručně řečeno, čím nás 

bude více,tím víc získáme peněz zpět.Toto je novinka oproti předchozímu vyúčtování. 

K dalšímu.      

  TJ Sokol Bulovka se v loňském roce podílel na organizaci a zajištění pálení čarodějnic   s dobrou 

zábavou, občerstvením a  a repro hudbu.Touto cestou děkuji naší obci, že nám opětovně poskytla palivo na 

vytvoření hranice a předpokládám, že v letošním roce to nebude jinak.   

Dětský den byl organizován společně s bulovskými hasiči, na velikonoční zábavě se kromě nás a hasičů 

podílel i SPOZ. 

Krátce se vrátím k odvodnění hřiště,které jsme společně s obcí zrealizovali na přelomu 2012-2013. 

Dílo bylo hotovo a naše obavy, že loňské jaro budeme muset odehrát npř.v Habarticích se nenaplnily.Počasí 

nám z jara přálo a naši dva kustodi pan Hegr a pan Hofman udělali opravdu maximum k tomu, že jsme hráli 

na vlastním hřišti.Pánové,opětovně děkuji za váš čas a vaši práci. 

Hřiště je OK, ale objevil se nám další problém, že najednou  nám na samotném hřišti chybí VODA, kterou 

jsme tak pracně vyhnali pryč..Tak dokonale jsme to odvodnili.Hasiči nám sice několikrát hřiště  pokropili,ale 

protože již nemají cisternu,tak i tato možnost je pryč. 

     Z našeho oddílu jsme tři, to je dr.Dušek,pan Šebela a pan Štecher  od loňského října členy zastupitelstva 

obce.Jako zastupitel obce se budu snažit všechny přesvědčit o tom,aby zvedli svůj hlas pro zasvedení  

automatického  kropení hřiště obdobně  jako mají v Rozstání.To by byla paráda.Vlastně na to máme ještě 

čtyřleté volební období v zastupitelstvu a třeba se nám to podaří, kdo ví?.( doplnění z průběhu 

diskuse........odvodnění nepotřebujeme,hřiště je OK,i přesto svoji poznámku uvádím). 

     Pro nového předsedu našeho oddílu je hned první úkol, zúčastnit se dne 23.1.2015 v Heřmanicích u 

Jablonného v Podještědí od 17.00 hodin okresního aktivu.To abych nezapomněl, protože při neúčasti nám jako 

vždy vyhrožují pokutou, v tomto případě by to stálo rovných 1.000,-Kč. 

Na samý závěr ještě toliko.....v nejbližší době nás čekají zejména administrativní úkony, a to obnova 

členství ve FAČR pro všechny naše členy,úhrada členských příspěvků na FAČR,soupiska družstev atd.Určitě 

se nejméně do konce února nebude nový výbor nudit. 

Jen připomínám, že dnes se opětovně vybírají členské příspěvky v částce 500,- Kč hráč a člen a 200,-Kč 

důchodci.Tak se netlačte do fronty. 

Ještě jednou poděkování za práci vám všem,pevné zdraví do roku 2015 a pro výbor pevné nervy. 

Děkuji za pozornost.     

 

Doplnění : Po provedení TAJNÝCH VOLEB bude výbor TJ Sokol Bulovka v dalším dvouletém období pracovat 

v tomto složení : JUDr.Petr Dušek-předseda, Jindřich Lengál-tajemník, Libor Hynek-pokladník(hospodář) 

a další členové Jaroslav Štecher, Miroslav Zajíček,Milan Konštiak a Vladimír Zbořil. 

 

 

V Bulovce dne 10.1.2015              JUDr.Petr Dušek-dosavadní předseda TJ Sokol Bulovka 
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S b o r    d o b r o v o l n ý c h   h a s i č ů   B U L O V K A 
 
Sbor dobrovolných hasičů Bulovka zahájil rok 2015 svojí tradiční Výroční členskou schůzí, 

tentokrát VOLEBNÍ , kdy jsme si volili své představitele na další pětileté období. 

Starostka SDH Bulovka paní Kolesová po seznámení s programem a  přivítáním hostů naší schůze, a to  starostky 

obce  paní Šidlové  a nového člena pana Tomáše Josefa   přednesla svojí       

 

Zprávu o činnosti  SDH Bulovka za rok 2014 
 

    Vítám Vás všechny na dnešní volební valné hromadě,vítám mezi námi starostku obce  Bulovka paní 

Šidlovou  a dále chci přivítat dalšího hosta ,a to našeho nového člena SDH pana Josefa Tomáše. 

     Máme za sebou rok 2014,který se nám jako hasičům celkem vydařil.Společně s velitelem jsme se zúčastnili  

všech jednání ať už na okrsku ve Frýdlantě nebo na OSH v Liberci.O výsledcích jednání jsme Vás průběžně 

informovali na výborových schůzích. 

     Dalším příspěvkem jako obvykle budou finance,které zajímají určitě každého z nás a proto  rovnou k 

číslům. 

     V roce 2014 bylo v rozpočtu obce počítáno na SDH Bulovka s částkou  146.000,-Kč. 

V této částce bylo určeno 30.000,-Kč na naši činnost jako SDH Bulovka, ostatní finance byly určeny na výstroj 

a výzbroj jednotky,elektrickou  energii,pevná paliva,pohonné hmoty a maziva, opravy a udržování,věcné dary, 

jako jsou poháry na pořádání soutěže,dlouhodobý hmotný majetek a další. 

 I v loňském roce, to  je v roce 2014  jsme opravdu šetřili a do letošního roku 2015 bude podle usnesení 

zastupitelstva obce  převedeno  65.539,-Kč.Opět naše oblíbená „labutí“ píseň, všechny volné peníze  na nákup 

požárního vozidla.                                                                                                                          

  A ted něco málo  k soutěžím.Děvčata se v roce 2014 zúčastnila 13 soutěží ,ze kterých dovezla další 

sbírku  8  kusů pohárů.K upřesnění uvedu, že za 1 místo dovezla 4 

poháry a za 2 místo dovezla  4 poháry  .Takže na bedně 8x . To nejlepší a nejpodstatnější je, že v roce 2014 

jsme  obsadily 3.místo v Superpoháru,což je naprosto skvělé,protože konkurence nám roste.K nahlédnutí máte 

na stole tabulku. 

     Muži tento rok  zaháleli .Z  důvodu jejich nedostatečného počtu na soutěže nejezdili.Ono bez treninku to 

nejde a muži se soutřeďují zejména na výjezdy k požárům a mimořádným událostem. 

V roce 2014 jsme byli jako hasiči  nápomocni  jako požární hlidka na společenských akcích ,a to v celkovém 

počtu 9 akcí .Dále jsme se jako hasiči prezentovali na společenském sále v Bulovce  na obecní akci, která v 

sobě zahrnovala i setkání důchodců.Mimo to jsme prováděli v celé obci dohled nad požární bezpečností při 

pořádání „pálení  čarodějnic „ .Již tradičně  jsme se účastnili se svojí prezentací a přímou činností  hasičů na 

dětském dni.   

     K dnešnímu dni máme v našem Sboru 28 členů.O výjezdové jednotce a její technice bude ve své zprávě 

obsáhleji hovořit velitel jednotky JUDr.Dušek . 

Jak vidíte, naše jednání probíhá v novém prostředí. Vybudovali jsme zde nový kuchyňský kout ,takže již 

nemusíme  pro vodu a s mytím nádobí na WC.Ostatně to bylo velmi nedůstojné.Zde moje poděkování patří 

všem,kteří se na vybudování podíleli a také obci,která nám poskytla finanční prostředky.Důležité je, že 

majetek obce byl tímto navýšen. 

Myslím si ,že jsem na nic nezapomněla. Chci vám všem moc poděkovat za aktivitu v tomto Sboru a také nám 

všem chci popřát do  nového  roku ,abychom nezaháleli a vrhli se vší silou do další práce a dělali tak dobré 

jméno nejen hasičům ,ale i naší obci. 

 

V Bulovce dne 10.1.2015 

                                                                                       Kolesová Jana -starostka SDH 

 

Na zprávu starostky plynule navázala 

Zpráva velitele jednotky požární ochrany V - SDH Bulovka za rok 2014 

 

Za rok 2014 jsme měli celkem 6 výjezdů  k mimořádným událostem na území naší obce, kdy v dalších 

4 mimořádných událostech jsme vůbec nevyjeli. 
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Rok 2014 pro nás jako hasiče nezačal vůbec dobře., Již od konce roku 2013 jsme měli naše letité výjezdové 

auto AVII mimo provoz z důvodu rozsáhlé opravy motoru a brzdového systému.Cisterna byla také v opravě. 

Pro  poruchu AVIE jsme nevyjeli dne 18.ledna 2014 ke spadlému stromu u pana Horňáka v Bulovce,jen jsme 

statovali na místě a koukali na profíky.Stejný případ, a to opět u pana Horňáka dne 22.2.2014 bylo v potoce 

spadlé auto.Opět jsme jen koukali a snažili se regulovat dopravu.Finále našeho statování u požáru bylo dne 

1.3.2014,kdy hořela louka u č.p.9-Louda. 

Dne 20.3.2014 hořel les na Samotě v Arnolticích, tam jsme již zasahovali. s cisternou.Hned druhý den tento 

porost v dopoledních hodinách opět hořel, ale to zasahovali pouze profíci, protože to bylo v pracovní době a 

tím pádem jsme mimo výjezd. 

     Abychom se asi nenudili, tak hned následující den, to je 22.3.2014 hořel les u Arnoltického vodojemu.Tam 

jsme při zásahu strávili několik hodin. 

Dne 5.4.20144 opět u vodojemu v Arnolticích hořelo,sjelo se několik jednotek a požár byl uhašen v několika 

minutách. 

     Až do října 2014 byl s mimořádnými událostmi klid,ale 17.10.2014, víme kdo, autem prorazil  plot u 

Rudolfa a pokračoval až k pískovně.Samozřejmě za ním zůstala naftová a olejová skvrna, kterou jsme 

zlikvidovali vapexem. 

     Už jen drobnost,30.října zahořel kontejner u „hořeních“ bytovek, to je již ohraná písnička,to je každý rok. 

Takže závěr k událostem? Bez pořádného a věkově alespoň trochu mladého auta se prostě nedá skoro nic 

dělat.Naštěstí se nám v roce 2014 vyhnuly povodně,alespoň něco. 

Teď ještě několik několik informací k výjezdové jednotce. 

Konečně jsme  doplnili výstroj pro všech 9 členů výjezdové jednotky, máme čerpadlo GTP80/HY80 a dva 

nové přejezdy. Z drobností jsme z dotace ještě pořídili několik hadic, sací koš a další. 

Takže z dotace od obce i kraje máme výjezdovou jednotku vybavenou výstrojí i výzbrojí. 

Jen připomenu, že i v roce  2013 jsem musel celkem ve čtyřech případech na HZS nahlásit ,že jednotka není 

schopna výjezdu pro špatný technický stav vozidla.AVIA je vyrobena v roce 1983 , držená jenom silou a za 

neocenitelné práce Jardy Zedníka. Kdybychom Jardu neměli,tak v mnoha případech chodíme k požárům pěšky 

anebo vůbec.Což se ostatně stalo již několikrát.Cisternu  jsme vrátili zpět do Heřmanic, protože jsme neprošli 

technickou prohlídkou.Co ostatně chceme po autě, kterému je více než padesát let. 

Už s tím otravuji několik let, ale  teprve letos se podařilo dát do rozpočtu obce 300.000,-Kč na nové zásahové 

vozidlo.V minulosti jsme projednávali mnohé varianty od CASky až po 9 místné vozidlo.Dávám otázku 

vozidla do diskuse,prosím proto o vaše vyjádření k této věci. 

Další problém, který se váže k výjezdové jednotce je stav  požárních stříkaček.I když jsou letité, tak jejich 

výrobci snad počítali se špatnou ekonomickou situací republiky na mnoho desítek let dopředu.Stříkačky drží, 

i když i na nich musíme letos zapracovat.To samé jsem říkal i v roce 2013.      Po dohodě s novým zastupitelem 

obce,ing.Maryškou  požádáme o dotaci od Veolie,pokud však nějaký dotační titul vypíšou.Samozřejmě se 

budeme snažit o dotace i z jiných zdrojů.V letošním roce nás  čekají odborná přeškolení, konkretně velitele 

jednotky a strojníků.Samozřejmě se zúčastníme.Jen pro vaši informaci,dne 21.ledna 2015 se zúčastním 

velitelského dne velitelů jednotek, proběhne v dolních kasárnách v Liberci.O výsledku vás budu samozřejmě 

informovat. 

Co závěrem ? 

Naše poděkování patří  zastupitelům naší obce,že i z toho mála rozpočtových prostředků nám na naši přímou 

činnost  a spolkový život přispívají. 

Moje osobní poděkování patří všem hasičům i hasičkám za jejich činnost ve Sboru a vzornou reprezentaci 

hasičů i obce s přáním hodně zdraví a elánu v roce 2015. 

 

Doplnění : 

 V průběhu volební výroční valné hromady byli na další pětileté období zvoleni do výboru SDH Bulovka tito 

členové: Jana Kolesová jako starostka Sboru, JUDr.Petr Dušek jako velitel Sboru a zároveň jako náměstek 

starostky, Tomáš Prax jako zástupce velitele Sboru, Jana Pavlíková a Jaroslav Zedník jako strojníci -MTZ, 

Ivana Pažoutová jako pokladník a Veronika Pavlíková jako kronikářka.Součástí výboru je i revizní rada ve 

složení Václav Jansa,Markéta Hegrová a Lucie Hermanová. 

 

V Bulovce dne 14.1.2015 resp. 20.1.2015               JUDr.Petr Dušek-velitel JPO V 
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                  DRBNA   LEDEN – ÚNOR 2015             
 
 OÚ Pertoltice  tel. +420 724 162 170  ou_pertoltice@volny.cz , www.obecpertoltice.cz           

                  
Obecní  úřad  a  sbor   pro  občanské  záležitosti   přeje  všem našim občanům, kteří v měsíci    lednu 

slaví třeba svá prvá či případně již několikátá a co víc, třeba již v desetiletích vzpomínaná 

a slavená výročí svého narození mnoho štěstí, zdraví a perfektní pohody. Přejeme 

jmenovitě oslavenkyním a oslavencům:  
Walter Brůna 79 let, Zdenka Martínková 78 let, Julia Dědečková 73 let, Zdeňka Halounová 69 

let, Josef Valášek 64 let, Josefína Reinišová 63 let, Jiří Penčo 61 let, Josef Jirsák 57 let, Česla v 

Hejl 55 let,Zdena Klozová 54 let, Romana Voňková 46 let, Theodora Dědečková 42 let, Lenka 

Čejková 35 let, František Pajkrt 32 let, Lucie Valášková 19 let a Michael Richtr 14 let.  

 

 

Obecní  úřad  a  sbor   pro  občanské  záležitosti   přeje  všem našim občanům, kteří v 

měsíci únoru slaví třeba svá prvá či případně již několikátá a co víc, třeba již v 

desetiletích vzpomínaná a slavená výročí svého narození mnoho štěstí, zdraví a 

perfektní pohody. Přejeme jmenovitě oslavenkyním a oslavencům:  
Milada Šálková 84 let,  Vincenc Pánis 75 let, Luboš Závůrka 54let, Milena Bílková 45 let, 

Radek Novotný 43 let, Kateřina Lacinová 41 let, Baranovičová Katarína 40 let,Veronika 

Špátová 29 let, Jakub Šantroch 24 let, Jan Dědeček 23 let, Bari Michal 20 let, Renata 

Severýnová 15 let, Čepelík Aleš 5 let, Nella Votrubcová a Hovadová Nicola 2 roky.  
 
Všem oslavencům ještě jednou srdečně blahopřejeme! Zároveň žádáme všechny, kteří si nepřejí zveřejňovat údaje o jejich výročí 
narození v této kolonce, aby dali vědět tuto skutečnost pracovníkům obecního úřadu. Pokud tak neučiníte, bude situace 
vyhodnocena jako udělení souhlasu s uveřejněním osobních údajů. Děkujeme.  
 
 

SLOUPEK STAROSTY   
 
Vážení a milí spoluobčané, jen několik málo dní nás dělí od právě skončeného roku 2014. Ještě 

v nás všech doznívá atmosféra vánočních svátků, kdy měla drtivá většina z nás příležitost 

v kruhu svých nejbližších alespoň na několik dní zastavit kolotoč všedních dní naplněných prací, 

povinnostmi a starostmi. Snad i zhodnotit uplynulý rok. Nyní už stojíme na prahu roku nového. 

A to s letopočtem 

2015. 

Jako bychom ani nemohli uvěřit, že to není 

tak dávno, kdy jsme přistupovali k 

adventním věncům, abychom rozžali první 

svíci a odstartovali nejdivočejší, ale zároveň 

nejkrásnější období v roce. Nejdivočejší 

proto, že v takřka neuvěřitelně krátkém 

čase stihneme tolik různých věcí najednou, 

jako někdy nejsme schopni ani za několik 

měsíců. No a nejkrásnější proto, protože 

tak na všechny jistě období adventu působí. 

Po celoročním shonu na naší různorodě 

klikaté cestě životem přišlo opět období, ve 

kterém lidé alespoň načas zapomínají na hádky, 

intriky a jiné malichernosti, kterými sami sobě znepříjemňujeme svoje putování po tomto světě. Doba vánoční v nás 
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téměř vždy vyvolává nezapomenutelnou atmosféru. Vždy je to umocněno krásou rozsvícených vánočních stromečků, 

vůní cukroví i smaženého kapra, ale především v nás dlouho zůstává vzpomínka na rozzářené oči těch, které jsme 

obdarovali, především našich nejmenších.  

Vánoční čas byl pro mnohé z nás také přípravným obdobím k vykročení na lepší cestu. Doba mezi svátky byla pak i 

dobou malého zastavení a zhodnocení naší celoroční práce. Položili jsme si určitě i otázky, zda právě uplynulý rok splnil 

beze zbytku to, co jsme od něj očekávali. Je nezbytné, aby každý položil sám sobě otázku, zda jsme i my sami udělali 

vše, co jsme udělat měli a mohli, aby byl svět kolem nás lepší a přívětivější. Mnohdy totiž při takovém bilancování 

docela dobře víme, co měl či neměl udělat ten či onen, ale na to, co jsme měli udělat především my, zapomínáme. 

Pasujeme se tak za oběť systému a okolních vlivů, ale mnohdy bohužel ke své vlastní škodě.  

Dovolte mi, abych i na tomto místě znovu vyjádřil, že si velice vážím důvěry, které se mi zvolením starostou obce 

dostalo. Já, mé kolegyně i kolegové, si plně uvědomujeme především obrovskou zodpovědnost, která je s prací ve 

vedení obce spojena.  

Mnozí z nás každoročně zahajujeme nový rok předsevzetími, která nás mají motivovat k lepším výkonům v osobním či 

profesním životě, ale jež stejně jako ta loňská, zmizí nejpozději s posledním sněhem. V případě úkolů, které nám byly 

svěřeny Vámi, občany Pertoltic, se však musíme vyvarovat zaváhání a svá rozhodnutí dovést do konce. Naše priority 

budou detailně projednány a vypracovány a v nejbližším období s nimi budete seznámeni. Na nás, vedení obce, je, 

abychom v této chvíli zajistili zdárné pokračování dosud nedokončených akcí. Vedle všech připravených projektů se 

mohou zdánlivě ztrácet ostatní malé starosti, které je třeba průběžně řešit a které zaregistrujeme až tehdy, kdy věci 

nejsou v pořádku. A že takových úkolů před námi stojí! 

Není účelem novoročního pozdravu vyjmenovávat priority programového prohlášení pro následující období, ty si 

nakonec může každý z vás přečíst. Konec každého uplynulého roku je i malou zastávkou v životě každého z nás. Je 

časem menšího či většího bilancování. Časem stanovení určitých předsevzetí do dalšího období. Pro někoho menších, 

ale o to reálnějších, pro jiného větších, s jejichž uskutečněním to nemusí být snadné. Na konci by však vždycky mělo 

znít: udělal jsem pro to všechno.  

Do roku 2015 vstupuje naše obec se schváleným rozpočtem, který byl přijat v závěru loňského roku.  Věřím, že 

zastupitelstvo bude při svých jednáních věcné a konstruktivní stejně tak, jako tomu bylo při projednávání a schvalování 

rozpočtu na letošní rok. Není možné na tomto malém prostoru vyjmenovat všechno to, co vše nás čeká v nadcházejícím 

roce. I proto, že o mnohém ještě ani nevíme. Společně s Vámi však pevně doufám, že rok 2015 bude k naší obci 

přívětivý, a my budeme svědky jeho dalšího rozvoje. K tomu, aby byl život v naší obci příjemný, budou směřovat 

všechna naše rozhodnutí. 

I já bych se rád připojil k řadě těch, kteří Vám přejí hodně štěstí, zdraví, úspěchů a spokojenosti v novém roce 2015. 

Myslím, že nejdůležitějším poselstvím tohoto roku – naším hlavním společným cílem – musí být prohloubení a 

upevnění mezilidských vztahů a odvěkých nezničitelných hodnot, jako je radost, naděje, láska a víra v sama sebe. 

Podporujme hodnoty, jako je úcta k životu, pravda a pokora k druhému a posilujme naši odvahu pomáhat potřebným 

lidem okolo. Nepodléhejme dojmům, že nic nemůžeme změnit. Pěstujme víru ve vlastní síly, schopnosti a talent svůj i 

našich spoluobčanů. Dalším úkolem musí být dodat lidem nejen trochu toho optimismu, ale též dodat důvěru v nás 

všechny i hrdost na to, že jsme všichni součástí naší obce. Závěrem děkuji Vám všem, kteří jste se v uplynulém roce 

jakýmkoliv způsobem podíleli na rozvoji naší obce, na tom, aby se nám všem dobře žilo. 

Děkuji také Vám, ochotným a obětavým lidem, kteří jste v obtížných situacích připraveni a ochotni přiložit ruku k dílu 

a pomoci tam, kde je třeba. 

Do nového roku vám přeji především zdraví, dostatek optimismu, spokojený život v obci, mnoho osobních i 

profesních ůspěchů.                                                       

Viktor Podmanický  starosta obce  
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OTÁZKY a ODPOVĚDI  (vp) 

1.) Cena vody pro rok 2014, opět poroste?  
 Jako nejvýstižnější odpověď se jeví uveřejnění tiskové zprávy ředitele společnosti. 

Zde je: Klienti Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s. si v roce 2015 za služby 

opět připlatí. Na vině je růst cen povrchové vody, klesající spotřeba vody i nárůst 

mzdových prostředků. Zdražení u průměrné čtyřčlenné rodiny činí zaplatí denně za 

vodné, při průměrné spotřebě ročně 146 kubíků vody. Nově tedy klienti vodárenské 

společnosti zaplatí za kubík vody 34,02 Kč, za kubík odkanalizované vody pak 

57,42 Kč.   V roce 2015 zaplatí odběratelé Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s. (FVS) za vodu o 8,4% 

víc než v roce letošním. Kubík pitné vody tak bude stát 36,89 Kč, což je stále nejméně v regionu. „Bohužel 

se nemůžeme vyhnout zdražování. Za zvýšením vodného stojí především pokles odběru vody, nárůst odpisů 

za investice především do úpravny vody Frýdlant, nárůst mzdových prostředků a cena materiálů, tedy 

především chemikálií a surové vody.  

Ostatní položky, které tvoří cenu vodného, jako jsou ceny energie, provozní náklady, výrobní a správní režie, 

držíme na úrovni let minulých,“ řekl ředitel FVS Petr Olyšar. „Investice do úpravny vody Frýdlant činily 

více než 15 mil. Kč. Touto investicí jsme vyřešili problém obsahu dusičnanů ve vodě. Norma je 50 mg/l a 

my jsme dnes na hodnotě 40 mg/l,“ upřesňuje Olyšar. Společnost by v roce 2015 měla svým klientům dodat 

801 tisíc kubíků pitné vody. Méně než polovinu dodané vody pak FVS také odkanalizuje. Konkrétně počítá 

se 397 tisíci kubíků odpadní vody. Stočné zdraží jen o 0,8%, v roce 2015 bude stát 57,86 Kč za kubík. 

„Stočné máme dlouhodobě vysoké, je to dáno tím, že na obhospodařovaný rozsah kanalizační sítě máme 

málo připojených klientů. Cena je pak v porovnání s konkurencí, která spravuje hustě zabydlené lokace, 

výrazně vyšší. Naši klienti tak bohužel platí za to, že jich je málo,“ vysvětluje Olyšar. „Nepatrné letošní 

zdražení souvisí s dodržením podmínek dříve získané dotace na dostavbu kanalizace ve Frýdlantu,“ doplňuje 

ředitel FVS. Průměrná čtyřčlenná rodina, která žije na Frýdlantsku, spotřebuje 146 kubíků pitné vody. Za 

rok tak zaplatí o 419 Kč víc za vodné. Pokud platí i stočné zaplatí za obě služby víc o 483 Kč. „Ceně 

vodného i stočného by výrazně prospělo, kdyby do regionu vrátila výrobu nějaká společnost, která by ke své 

činnosti využívala vodu pro výrobní proces. My jsme za posledních 10 let přišli o odběratele z řad výrobních 

podniků, kteří tehdy odebírali více než 100.000 kubíků vody. To se na ceně vodného i stočného bohužel 

projevilo velmi negativně,“ dodává Petr Olyšar.  
  
 ZPRÁVA  O  ČINNOSTI  OBECNÍCH  ORGÁNŮ  za měsíc prosinec 2014 (vp) 

 příprava podkladů pro inventury majetku, jednání ASA,a.s. ceny rok 2015, jednání krajský úřad , 
příprava zasedání OZ , příprava dalších podkladů pro zpracování závěrečné zprávy o stavu obce, 
pronájem bytových jednotek v č.p.193,231 - prodloužení smluv, jednání pracovní skupiny nad tvorbou 
územního plánování,  spolupráce nad přípravou podkladů pro podání dalších exekučních příkazů a 
přihlášek do insolvenčního řízení, příprava materiálů – soudní spor Obec x  D.Čepelíková ml., přehledy - 
celkové hospodaření obce, pravidelná kontrola BOZP, kontrola z hlediska požární ochrany, zpracování 
úkolů ze zastupitelstva obce a výborů OZ,  

 

PROSBA - SDĚLENÍ   

Chtěli bychom požádat, a to opětovně, abyste neplnili popelové nádoby žhavým popelem. 

Kontejnery jsou poté ohroženy vzplanutím a navíc se popelové nádoby ničí. Upozorňujeme i na 

to,že se pak může stát, že vám nebude po takovém zjištění popelnice našimi pracovníky 

vyvezena. Dále bychom rádi upozornili na to, že pokud bude popelová nádoba obsahovat takové 

množství odpadu, které neumožní její komfortní naložení na svozový vůz, nebude též 

odvezena. A to zejména z míst, kde jsou umístěny dvě popelové nádoby. V tomto případě lze 

zcela jistě zajistit náležité rozložení likvidovaného odpadu do obou nádob. 
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Z důvodu častého výskytu odpadu, který není komunálním odpadem, připomínáme, co do 

popelnice a kontejneru na komunální odpad určitě nepatří: stavební odpad, a dále odpad, který 

lze vytřídit (papír, plasty, sklo, textilie, polystyren, kovy atd.), uhynulá zvířata a objemné 

odpady. Kovy,odpad biologický a nebezpečného charakteru občané mají možnost likvidovat 

prostřednictvím sběrného dvora – provozuje  p.Josef Reiniš. 

 

O  Z  N  Á  M  E  N  Í 

Obecní úřad Pertoltice tímto upozorňuje všechny poplatníky, a to na poplatkové 

povinnosti v roce 2015.    

Základní sazba poplatku za likvidaci TKO činí 600,-Kč/ poplatníka. 
Čl. 5  Splatnost poplatku  Poplatek je splatný ve dvou stejných splátkách, vždy 

nejpozději do 15.4. a do 15.9. příslušného kalendářního roku. Vznikne-li poplatková 

povinnost po datu splatnosti uvedeném v odst. 1, je poplatek splatný nejpozději do 15. 

dne měsíce, který následuje po měsíci, ve kterém poplatková povinnost vznikla, 

nejpozději však do konce příslušného kalendářního roku.  Čl. 6  Osvobození a úlevy 

Úleva se poskytuje: úleva ve výši 400,-Kč se poskytuje poplatníkům, dětem, do věku 7 let. První platba bude 

tímto poplatníkem uskutečněna v následujícím roce po roku dosažení této věkové hranice,dále se úleva ve výši 

120,-Kč poskytuje poplatníkům, kteří doloží, že jsou studentem do věku 26 let věku, který je z důvodu studia 

ubytován po dobu minimálně 6 měsíců na území jiné obce.  

U poplatku za držení psů je pro rok 2015 stejná výše, jako u poplatku za rok 2014. 

 
  

OZNÁMENÍ  OÚ (vp) 

 

 

 

PODĚKOVÁNÍ  
 

Tímto bych rád poděkoval za milé pozvání na Výroční valnou hromadu SDH Pertoltice, která se konala dne 10.1.2015. 
Na hasičské zbrojnici se i tentokráte sešla pouhá část všech členů. Ale i přes slabší účast, byla skvělá atmosféra. 
Ostatně, jako vždy. Stěžejním úkolem bylo pro orgány sboru předložit zprávy o fungování sboru jako takového a byla 
provedeno povinné převolení starosty  (starostky), velitele a ostatních funkcionářů sboru. Předložené zprávy jsem 
pozorně vyslechl. Zprávy byly celkem dvě. Jedna o činnosti sboru jako celku, a následně pak přišla na pořad ještě 
samostatná zpráva o činnosti mládeže.  
Zástupce Hasičského sboru Libereckého kraje ( pan Hanzl), který dorazil na jednání valné hromady z Raspenavy, byl 
mile překvapen, co vše se během roku 2014, událo u našeho sboru. Kolik práce se udělalo. Také se zarazil nad výbornou 
podobou práce s mládeží a úspěchů, kterých bylo dosaženo. Velice kvitoval s uznalým pokyvováním i zmínku o počtu 
aktivní mládeže a dětí u našeho sboru. Aby ne! Vždyť členskou základnu tvoří z jedné třetiny právě mládež a děti. To 
je také to, co si i já osobně vysoce cením. Dále také z předložených zpráv vyplynulo, že se odpracovalo mnoho hodin 
na budově hasičské zbrojnice a kolik hodin bylo odpracováno na údržbě a opravách vlastní techniky sboru.  

Všem aktivním členům sboru přeji mnoho zdaru do dalšího období, pevné zdraví a spokojenosti.  

Viktor Podmanický starosta obce 
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SOUTĚŽ - vyhodnocení  

Dne 12.12.2014 proběhlo v muzeu obce vyhodnocení soutěže ,,Hvězda XXL,,. Soutěže se zúčastnili dva 

dospělí, tři chlapci a šest děvčat. Kromě dárků si děti mohly vyrobit vlastnoručně šlehačkovo ovocný 

pohár! Při mlsání dostávaly děti otázky. Ty nejmenší hádaly postavičky z Večerníčků, starší pak hádaly 

postavy z filmových pohádek. Za správnou odpověď dostávaly též malý dárek. Užilo se plno veselí. (ms) 

Masopust 

V sobotu 14. února 2015 pořádá Sbor dobrovolných hasičů Pertoltice již tradiční Masopustní 

průvod obcí. Masky budou procházet vesnicí a zpívat a veselit se. Celý průvod potom zakončí 

své řádění kolem šesté hodiny večerní posezením na hasičské zbrojnici. Zveme Vás všechny 

srdečně do masopustního průvodu i na večerní bujarou veselici na hasičárně. Sraz masek 

bude před hasičskou zbrojnicí. Přesný začátek se dozvíte z plakátů. 

V prosinci 2014 byl na Krajském ředitelství policie Libereckého kraje vyhlášen nejlepší 

okrskář roku 2014. 
Soutěž uspořádal Odbor služby pořádkové policie Libereckého kraje pod záštitou hejtmana Libereckého kraje 

Martina Půty. Soutěže se zúčastnilo 31 policistů a policistek z celého Libereckého kraje.  Do užšího finále 

bylo vybráno 10 policistů, a ti všichni byli ohodnoceni dne 10. 12. 2014 na krajském ředitelství v Kavárně 

Pošta. 

Úvodní slovo měl ředitel Krajského ředitelství policie Libereckého kraje pan plk. Mgr. Vladislav Husák, 

poděkoval za účast v soutěži a zhodnotil její průběh. Ocenil znalosti a vědomosti všech soutěžících a popřál 

jim hodně úspěchu do další práce. Zdůraznil, že všichni zúčastnění jsou vítězové, neboť vybráni byli skutečně 

ti nejlepší z nejlepších. Hejtman Libereckého kraje pan Martin Půta v úvodu poblahopřál všem policistům, 

kteří se soutěže zúčastnili, ocenil jejich nelehkou práci a na závěr popřál všem přítomným spoustu nejen 

pracovních úspěchů v novém roce. 

Vítězem I. ročníku soutěže „Okrskář roku“ se stal prap. Radim Seifert z obvodního oddělení Frýdlant. Získal 

největší počet bodů a byl 

porotou vyhodnocen 

nejlepším okrskářem roku 

2014 Krajského ředitelství 

policie Libereckého kraje. 

Na druhém místě se 

umístil prap. David Šobáň 

z obvodního oddělení 

Stráž pod Ralskem. Třetí 

příčku obsadila prap. Bc. 

Dagmar Bystrá z 

obvodního oddělení 

Jablonec nad Nisou. Na 

závěr ředitel plk. Mgr. 

Vladislav Husák předal 

vítězovi putovní pohár, 

který naznačuje to, že tato 

soutěž na území 

Libereckého kraje bude 

pokračovat i v dalších 

letech. Vítězi blahopřejeme! 
Za využití TZ/Policie ČR - KŘP Libereckého kraje, Jana Světlá  
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Zpráva o činnosti SDH Pertoltice za rok 2014 
 

V uplynulém roce jsme se hodně věnovali opravám a údržbě naší techniky. Zabíhali jsme nově opravenou PS 

12 a pracujeme na zprovoznění původní bojové stříkačky. V plánu máme postavit ještě jednu o něco 

výkonnější stříkačku. Pokračovaly peripetie se stříkačkou Tohatsu. První oprava nesplnila naše očekávání. 

Nakonec jsme museli najít jinou firmu a v současné době je stříkačka v opravě na Vysočině. V závěru roku 

se nám podařilo ze starého přívěsu vyrobit valník za Avii. V květnu čekala obě zásahová auta technická 

kontrola. Cisterna tentokrát prošla napoprvé, zato Avie si kvůli závadě na řízení přední nápravy technickou 

musela po měsíci zopakovat. Opravili jsme ji z dotace z Fondu požární ochrany Libereckého kraje. V červenci 

nás kontaktoval HZS s neuvěřitelnou zprávou, že nám chtějí bezúplatně převést cisternu ze Semil. Hned jsme 

se vypravili jí obhlédnout a dne 19. srpna jsme ji už slavnostně přebírali u nás před zbrojnicí. Po výměně 

baterií, pneumatik, opravě spojky a dalších drobností a vyřešení homologace majáků jsme ji mohli v říjnu 

přihlásit do zásahu. Na konci roku byla ještě dovybavena centrálou. 

 

Členové zásahové jednotky se zúčastnili školení v hasičské zbrojnici v Pertolticích, tři členové cyklické 

přípravy strojníků a velitelů pořádané v Liberci. Také tři řidiči absolvovali povinné školení v autoškole. 

Pomohli jsme s čištěním loviště Joitova rybníka.Jednotka v loňském roce zasahovala třináctkrát. V březnu 

jsme byli čtyřikrát u požáru hrabanky v Arnolticích. Pátý výjezd do Arnoltic byl planý poplach. Dne 6. března 

jsme byli povoláni k požáru roubenky ve Vísce. V květnu to byl únik fekálií do potoka v Předláncích a v červnu 

ropná havárie na silnici v Pertolticích. V létě jsme hasili balíky v Poustce, kůlnu v Habarticích a stoh balíků 

v Černousích. Naposledy jsme v loni vyjížděli v srpnu k požáru lesa do Habartic. Na místě jsme však žádný 

oheň nenašli. Zúčastnili jsme se taktického cvičení na požár kina ve Frýdlantě. Družstvo mužů a žen soutěžilo 

na devíti soutěžích. Nejprve jsme jeli na srandamač do Vsi. Naše čtyřčlenné družstvo v tamním pětiboji 

zvítězilo. Ani v tajné disciplíně – vypití piva na rychlost - jsme se nenechali přeskočit. Druhou soutěží byl 

tradiční útok z PS 8 v Předláncích. Opět se sálo z řeky. Naše košařka křičela, když ji kluci strkali i se savicemi 

do vody, ale namočit se nedala. V útoku jsme skončili druzí. Při štafetě už byla většina společensky unavená, 

tak to stačilo jen na 8. místo. Na mezinárodní soutěž v Habarticích jsme postavili družstvo žen na požární 

sport a smíšené družstvo na útok z cisterny. Ženám se rozpojilo béčko u stroje a dosáhly jen na 4. místo. Při 

útoku z cisterny se povedlo nasát tak rychle, že ještě nebyl zapojený rozdělovač. I tak skončili kluci na 

výborném 3. místě. Další soutěží byla Povodňová lopata ve Višňové, spojená se slavnostním přebíráním 

repasované Liazky. Povodňovou hráz jsme postavili v druhém nejlepším čase a také tajná štafeta nám vyšla. 

Dohromady jsme obsadili druhou příčku. Ve Višňové nás hasiči z Kunratic zlákali na jejich soutěž, která byla 

ještě týž den. Tak jsme dali dohromady družstvo mužů a společně s SDH Ves družstvo žen. Útoky se nám ale 

nepovedly. Ženy byly čtvrté a muži osmí. Se smíšeným družstvem jsme se zúčastnili Nočního útoku v Novém 

Městě pod Smrkem. V září jsme soutěžili na memoriálu Františka Pulce ve Vsi. Muži získali v útoku 

z agregátu 3. místo. Rozpojily se jim béčka. Ženy v požárním sportu, i přes pořádný para kotoul soutěžící 

s rozdělovačem, zvítězily. Na soutěži ve Vsi jsme se nechali zlákat německými kolegy k návštěvě 

Alternberzdorfu a tentýž den jsme si odtamtud přivezli vázu za první místo v nočním útoku z agregátu. 

Posledním kláním dospělých pro nás byla okrsková soutěž. Konala se v Habarticích. Již tradičně jsme na útok 

z agregátu postavili dvě družstva. Muži v něm skončili třetí a ženy osmé. V požárním útoku byly ženy ve své 

kategorii čtvrté a muži šestí. Opět se nedařilo dobře spojit béčka.  

 

Ani kulturní život v obci jsme nezanedbávali. Na konci dubna jsme na návsi ručně postavili Májku. Tentokrát 

měla tradiční březovou špičku. Večer se pak pálily čarodějnice. Ještě před zažehnutím ohně se však mohly 

děti vyřádit v připravených dovednostních disciplínách a získat za svůj výkon nějakou sladkost. Potom 

zástupci policie ČR předvedli svůj služební vůz a také jak se učí policejní štěňata nebo práci se psem, který 

umí vyhledávat benzin na požářišti. Pak se vše sešikovalo k lampiónovému průvodu ke krámu a zpět. Kolem 

deváté hodiny se konečně zažehla ta hranice. Akci jsme pomáhali připravovat spolu s obecním úřadem a 

sportovci. Druhou společnou akcí byl dětský den a Kácení Máje. Konalo se 7. června. Na hřišti bylo pro děti 

připraveno spousta her a soutěží. Mohly si zaskákat v hradu nebo na trampolíně, nechat si namalovat obličej 

nebo se svést na koni. Po hrách přišla na řadu ukázka požárního útoku se Starou Máňou a po ní se předvedli 

policejní psi. Ti zastavili násilníka a zachránili slečnu. Pak jsme na louce za hřištěm nastříkali pěnu a to teprve 
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děti ožily. Po fotbalovém utkání jsme plynule navázali Kácením Máje. Což u nás, krom samotného pokácení 

Májky, znamená také večer plný her pro dospělé a posezení při muzice.  

V červenci jsme byli pozváni na oslavu 145. let SDH Dolní Řasnice. Vystavovali jsme zde naši Starou Máňu. 

Naše děvčata se mohla vznést v koši požární plošiny do závratných výšek a na závěr jsme absolvovali divokou 

spanilou jízdu do Frýdlantu. Pětadvacátého prosince náš sbor pořádal Štěpánskou taneční zábavu. Návštěvnost 

se po hubených letech opět zvedá. V loni přišlo přes sto tanečníků. 

 

Činnost mladých hasičů v roce 2014 
Mladí hasiči se schází pravidelně každý pátek odpoledne. V loňském roce se naše řady rozrostly o 4 nové děti. 

Na prvních schůzkách v únoru jsme zkoušeli básničky a tanečky na vítání občánků a MDŽ, hráli oblíbenou 

elektriku a malovali obrázky do soutěže Požární ochrana očima dětí. Deset dětí také získalo odznaky 

odbornosti. Dne 8. března jsme slavili den žen. Připravili jsme pro ně bohatý program. Zatančili jsme na 

písničku Pod dubem za dubem z pohádky Lotrando a Zubjeda, zarecitovali básničky a oprášili taneční 

vystoupení na písničku Deset malých černoušků, se kterým před lety u hasičů začínala naše vedoucí mládeže 

Irenka Závůrková. Jen nás trochu mrzelo, že účast maminek a babiček byla tak malá. Krom našich vedoucích 

přišlo jen 5 žen. Ještě v březnu jsme navštívili místní muzeum a převzali ceny za účast v soutěži Zvonečky 

XXL. V pátek 17. dubna ráno odjely dvě dorostenky na soustředění do Zákup. Bohužel si ho moc neužily. Po 

krátkém atletickém tréningu začalo pršet, takže se už kolem poledního jelo domů. V dubnu jsme také ozdobili 

náves kraslicemi a zúčastnili se tradičního Krásnolesského víceboje. V Krásném lese za téměř letního počasí 

se našim dětem velmi dařilo! Mladší žáci vybojovali druhé a čtvrté místo a starší žáci 3. místo. Soutěžili zde 

i dorostenci. Lucka Valášková obsadila 4. místo a Renča Severýnová 6. místo. Po tom, co jsme se vyřádili při 

hrách na pálení čarodějnic, nás čekal květen plný soutěží. V CTIF se starším žákům moc nevedlo, ale cíl nebýt 

poslední splnili. Obsadili celkové 16. místo z osmnácti družstev. Následoval Štít města Frýdlantu. Jak 

mladším, tak starším žákům na něm nevyšel útok. Starším žákům se rozpojilo béčko na rozdělovači a celkově 

to znamenalo 8. místo. Mladší žáci útok začali pěkně, ale proudařka dlouho nemohla trefit terč, tak skončili 

na 6. místě. V jarním kole Hry Plamen se starším žákům opět nedařilo a v celoročním hodnocení dosáhli na 

7. místo. To mladší žáci překvapili bleskovým útokem a díky umístění na 2. pozici postoupili do okresního 

kola. To se konalo hned o týden později 24. května ve Frýdlantě. Tady jsme si drželi svůj standart a vybojovali 

krásné 4. místo. Výborný výsledek! Poslední květnovou neděli ještě čekala jarní soutěž naše dorostenky. Opět 

byla ve Frýdlantě. Renča Severýnová měla postup jistý už při nástupu. V její kategorii soutěžily jen dvě dívky 

a postoupit mohly tři. Lucka Valášková musela zabojovat. Zvládla to však hravě a obsadila druhou příčku a i 

ona postoupila do kraje. 

 

Začátkem června vedoucí mládeže i starší děti pomáhali připravit Mezinárodní den dětí. Další schůzku jsme 

šli do místního muzea na výstavu „Prádlo našich babiček“. Mohli jsme si zde také prohlédnout obrázkové 

přílohy kroniky obce Pertoltice. Druhou červnovou neděli čekalo naše dorostenky krajské kolo v Jablonci. 

Nakonec na něj jela jen Lucka, protože Renča byla právě po operaci – to asi způsobila ta tréma. Byla to velká 

výprava. Z Frýdlantska jel do Jablonce celý autobus úspěšných reprezentantů a ani zde v krajském kole se 

neztratili. Jeden frýdlantský borec dokonce postoupil na republiku. Naše Lucka zaběhla obě štafety i pokusy 

v dvojboji bez chyby. Obsadila celkové 6. místo z dvanácti účastnic. Pak přišly prázdniny a volno i pro nás 

mladé hasiče. Sešli jsme se až poslední týden v srpnu, kdy jsme od čtvrtka do neděle okupovali hasičskou 

zbrojnici. Hráli jsme hry a učili se na soutěže. Vyzkoušeli jsme také nově postavený prolézací hrad. V sobotu 

jsme si oblékli masky a vyrazili do Černous na loučení s prázdninami. Tady jsme plnili různé úkoly, měli 

možnost se svézt v závodním autě nebo si prostě jen zatančit. Když jsme odsud odjížděli, stavili jsme se ještě 

pozdravit naši jednotku u požáru balíků v Černousích. Večer jsme si zakřičeli při stezce odvahy a v neděli 

ráno se rozešli domů. Na soustředění jsme získali dotaci z Ministerstva školství. 

 

V sobotu 6. září nás čekala soutěž ve Vsi. Zatímco my děti jsme nasedly do Avie a vyjely do Vsi, naše vedoucí 

musela neplánovaně vyrazit opačným směrem do porodnice. Svůj útok zvládli velmi pěkně mladší žáci. Byli 

první. Starší žáci zalili béčka a skončili třetí – poslední. O týden později na okrskové soutěži v Habarticích 

opět excelovali mladší žáci. Díky nejlepšímu útoku získali jako první z družstev putovní pohár pro mladší 

žáky. Starší žáci měli smůlu. Vprostřed útoku jim zdechla mašina a než přišli na to, že se klepáním stroje 

zavřel kohout k benzinu, bylo po nadějích na vítězství. Byli třetí. V pátek 26. září jsme byli pozváni do 

obecního muzea. U příležitosti výročí jeho otevření pro nás bylo připraveno slavnostní pohoštění a pak také 
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návštěva hrázděného stavení a vesnické kovárny v sousedství obecního úřadu. V kovárně si děti mohly 

potěžkat některá kovářská náčiní a někteří dokonce i kout železo. Akce se zúčastnili také mladí hasiči 

z Višňové. V říjnu naše dvě vedoucí jely na školení vedoucích do Nového Města. Jedna si obnovila kvalifikací 

vedoucí a druhá získala minimum vedoucího. Dne 25. října jsme uspořádali tradiční Předbraňák. Letos k nám 

přijelo 11 sborů – celkem 120 dětí a asi 45 dospělých. Nově se zúčastnila družstva z SDH Předlánce, SDH 

Kunratice a SDH Ves. Vítězem v obou kategoriích se stala družstva z Frýdlantu. Naši mladší žáci skončili na 

9. místě ze čtrnácti startujících týmů. Nejvíce chyb udělali na stanovišti zdravovědy. Starší žáci si vedli lépe. 

Vybojovali 5. místo. Na akci jsme získali dotaci z Libereckého kraje. 

 

V listopadu nás čekaly branné závody. Braňák dětí se běhal v Kunraticích za nebývalé účasti 29 družstev 

z Frýdlantska. Mladší žáci skončili na pěkném 7. místě a starší žáci na výborném 3. místě. Dorostenci si svoje 

první kolo odbyli ve Stráži nad Nisou o týden později. Umístili se takto: Petra Stříbrná 1. místo,  

( ,,Máňa,, - již historická fotografie. Dnes je po celkové opravě)    

 

 

Kateřina Fricová 8. místo, Renata Severýnová 10. místo, Aneta Plesarová 12. místo a Jan Konkus 12. místo. 

Mezi braňáky jsme stihli ještě svým vystoupením přivítat dva nové občánky v obci. Na konci listopadu se na 

návsi slavnostně rozsvěcel vánoční stromeček. Naším úkolem bylo zpívat pod ním koledy. Trochu jsme se 

toho báli, ale pilně jsme nacvičovali a pozvali si pár pomocníků – kytaristu a děvčata z Hlásku. Pomohli nám 

i diváci, kteří zpívali s námi a tak se dílo podařilo a atmosféra byla kouzelná. Pak přišli strašní čerti. Spolu 

s nimi jsme se přesunuli na sál a pokračovali Mikulášskou nadílkou. Své pravidelné schůzky v roce 2014 jsme 

zakončili návštěvou koncertu dětského pěveckého sboru Hlásek na sále v Pertolticích. Po koncertě jsme se na 

sále zdrželi, rozdali si dárky a ochutnali cukroví. Na konci roku jsme ještě jednou zašli do místního muzea na 

vyhlášení soutěže Hvězdičky XXL a pomohli s prodejem lístků na taneční zábavu.  
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OÚ 463 73  čp.191 ,    482 345 024 , 606 414 809 ,  

-------------------------------------------------------------------------- 
Sbor pro  občanské  záležitosti při  Ob. úřadu  v  Habarticích (SPOZ) přeje všem, kteří budou 

v těchto měsících slavit svá jubilea vše nejlepší, hodně zdravíčka, šťastných a klidných dnů do 

dalších let. V LEDNU bude těchto oslavenců „plných“ 46. „Nejzralejšími“ oslavenci měsíce jsou 

hned tři naši občané s  úctyhodnými 82. narozeninami pan Josef Šíp, paní Marie Růžičková a 

paní Božena Sedláčková. Nejmladší oslavenec měsíce je Tomáš Přenosil, který si sfoukl tři svíčky 

na svém  dortu….   Kulatiny  a  významná  jubilea  dále  pak slaví (slavil) … až …50 let pan Pavel 

Kolarovič, 45 let paní Monika Švandrlíková, kulatých 40 let jistě oslaví pan Petr Beran a 35 let  paní Naďa Beranová , 

půlkulatých 25 let  … František Huňka a František Svitek , krásných 10 let má Jan Přenosil a půlkulatých 5 let jistě oslaví 

Alex Tichý.           

V ÚNORU bude „pouze“ 36 oslavenců. „Nejzralejší“ oslavenec měsíce je paní Lidmila Augustová s úctyhodnými a 

kulatými 80 lety a nejmladší oslavenec měsíce bude Natálie Přenosilová , která si sfoukne jednu svíčku na svém dortu. 

Dalšími oslavenci budou paní Zdeňka Boučková se 75 lety , paní Daniela Vlková s 65 lety, kulatých 40 let  slaví  pan 

Michal  Provázek , 35 let  oslaví  pan  Marián  Potoč, 33tku pan Daniel Černý , plnoletých 18 let Ondřej Šanda a 5 let 

oslaví Michal Ciorba.                                                                             Všem ještě jednou vše nej,nej.  

    Pokud si nepřejete zveřejnění - prosíme - oznamte nám to  předem, děkujeme…     
 

Vážení spoluobčané, 

rád bych Vás tímto pozdravil a popřál Vám vše dobré do nového roku 2015 , hlavně 

hodně štěstí, zdraví a spokojenosti. Přeji Vám, aby se Vám v novém roce naplnily všechny 

Vaše sny a přání. Naší obci  a Vám, jejím obyvatelům, bych chtěl popřát, aby v novém 

roce vše dobře fungovalo. Společně pak věřme, že rok 2015 bude ještě lepší, než byl rok 

minulý… Váš starosta Ing. Bc. Stanislav  Briestenský. 
 

INFORMACE   Obce, OÚ , výborů  ZO … 

 

Co  nás čeká v novém  roce  2015  ve  správě  obce : 

 

-  V prosinci   2014  byl  schválen  z á k l a d n í    rozpočet  obce  na rok 2015 ve  výši  příjmů a výdajů 6.953.100,-
Kč......  Mimo  základní správy obce, škol, svícení  , topení, dodávek  elektrické energie, vody  a oprav  techniky obce + 
hasičů a  jiných  neodpustitelných  věcí,  počítá obec opět s příspěvky na  činnosti  spolků =  tělovýchovy -  hasičů -  
sboru  pro občanské  záležitosti , příspěvky  do  mikroregionu a  do  sdružení, v kterých  je  obec   zastoupena. Jsou 
v plánu  další opravy komunikací obce, obnovování  a  úpravy  příkopů a svodů povrchových  vod ke  snížení  rizik  při 
povodních. Žádat  se  bude  o  dotaci z Libereckého kraje  na  dokončení  rekonstrukce  obecního úřadu ( započatou 
v r. 2003) . V plánu  je   i  postupné  vybavování vnitřních  prostor . Zajistí  se  další projektové  dokumentace  na  
rekonstrukce  nebytových  prostor  na  malé  byty tak, abychom byli připraveni  na případné  dotace....  Společně   
s dalšími  obcemi  vstupujeme   do  vypracování studie , která  nastíní opatření, jež  by  se měla  v budoucnu v naší obci  
realizovat  =  proti  povodním.  V plánu  jsou nákupy dalších  prvků na dětské hřiště a opravy již instalovaných zařízení 

http://www.obechabartice.cz/
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a doplocení  areálu DH. V rámci  neustálého  demolování se bude muset  hřiště  zamykat. Pokusíme se vstoupit  do  
dotací k realizací  víceúčelového hřiště  u  školy...  Drobných a jiných  plánů  je  mnoho, nicméně pokud  chceme 
hospodařit ,  jako  dobří  hospodáři ,  tak budeme  opět    nejdříve realizovat  díla , na  které  nám  někdo  přidá  finance 
z dotací  či  grantů.   

- Rozpočet   roku  se   definitivně  upraví  v únoru  tohoto  roku, podle  žádostí a dalších potřebných akcí.   
 

-  V průběhu  jarních  měsíců  by se měl  doladit varovný  systém s novými  reproduktory ....  ZDE POTŘEBUJEME  
i Vaši pomoc  a   informace , jak a kde tyto reproduktory  fungují . Kde  je  potřeba reproduktor jen  ztlumit   -  natočit 
- přidat  či  ubrat… V  rámci  lepší informovanosti ,   budou pro  některé obyvatele , zařazené v krizových  plánech,  
rozděleny i  domácí stanice. 
-   Do  letošního dubna bude  schválena nová  vyhláška  obce o  nakládání s odpady  , / my se ji budeme snažit  vytvořit 

do konce  února /,  která se   ze zákona  rozšíří v tříděném   odpadu s možností  ukládání  zeleného odpadu na místo 

k tomu  určené  , vč. dnů a časů.  Tady  bude  místem  bývalá  skládka u lesa.  Budeme  muset nově místo  zabezpečit 

, protože  nám  někdo,  mezi vánočními svátky  ,  odcizil bránu a poničil oplocení . Částečně  se vyhláška  rozšíří i  ve 

vztahu  k možnému odevzdávání  kovů od  občanů.  Zároveň  Vás  informujeme , že    se v sousedních Pertolticích  u 

pana  Josefa  Reiniše  bude  otevírat   velká  sběrna  NA   VEŠKERÉ   odpady , vč. výkupů  železa, velkoobjemový  odpad 

a další komodity, což  přinese  další  ulehčení i nám  všem.  

-  V rámci  zvýšení  bezpečnosti  chceme  zahájit  jednání  se  sousedním Zawidówem  o  omezení  provozu  přes  starý 

přechod  s tím, že  tento  bude moci  být  užíván  jen pro  pěší a kola. Především přes tento  přechod se  odváží  vše 

odcizené = ukradené a občas  si i  sousedé  pletou  přechod  se  závodním okruhem.  V obci  budou  umísťovány a 

přemísťovány  fotopasti  a začneme  jednat  i o  kamerovém systému . Vandalismus  se nesnižuje a tak si  musíme  

pomáhat , jak to jde.  Z tohoto důvodu  se  omezí  noční  volný  pohyb  na  hřbitově, který se bude také  zamykat.  PŘI  

TÉTO  PŘÍLEŽITOSTI   si  Vás   dovolujeme opětovně požádat  o  nahlašování  všech  krádeží  a  pohyb  podezřelých  

osob. Hlavně na Policii ČR  tel. č. 158. Pokud   následně     jednáme  s Policií , Krajem  a jinými  , často   dostáváme 

odpověď,  že  je  trestná  činnost  v naší obci  průměrná    či  podprůměrná  a  není  zde důvod  cokoli  měnit,  „  lidi  prý 

nic  nehlásí“.  Jsme tak  sami  proti  sobě.      

 

- Dobrovolní  HASIČI  ...Sdělujeme   veřejnosti , že  byl na 

Výroční valné  hromadě  SDH  dne  17. 01. 2015   zvolen  nový  

starosta  hasičů a  to  Filip  D e m č á k   z čp.132  , kterému  

přejeme  hodně    úspěchů    do  jeho    odpovědné  funkce.  

Zároveň     upřímně  děkujeme    odstoupivšímu  

starostovi  SDH  panu  Miroslavu  P o l á k o v í   

za  jeho    37letou,  dobrovolnou , obětavou   

práci  pro   hasiče a  občany  naší  obce.  Málokdo  

si  dokáže představit  co  to  bylo  i starostí. Dnes  máme    

sdružení, které  by  nám  mohl  kde kdo  závidět . Máme  i  

zásahovou jednotku  , která  je  schopna  chránit  životy a  

majetky.   Pokud  se  novému  vedení  podaří  doladit  některé 

drobné  nedostatky, které  nás  trápí a  přilákat  k práci hasičů 

hlavně děti a  mládež, budeme  blízko   dokonalosti …   

Potřebujeme   získat  novější  hlavní  vozidlo ,  nicméně    u  

toho starého , budeme  muset  zlepšit  údržbu, aby  nám  ještě  

nějaký  čas   vydrželo. Bohužel podobná  starší  vozidla  mají   

skoro všichni „ dobráci“  v této  republice .                                                                                                              – fk- 
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O  Z  N  Á  M  E  N  Í       O B Č A N Ů M 

                        nezapomeňte , tak  jako každý rok platíte - platíme  obci … 

                        Poplatek  za  odvoz  odpadu    650 ,-Kč  za osobu  nebo rekreační  dům  na rok.                           

Roční poplatek za psa 60,-Kč  , druhý  a další  pes 100,- Kč.  

Poplatek za roční  pronájem pozemku od obce … 

platby dle smlouvy. Poplatek za pronájem hrobového místa …  

platby také  dle jednotlivých smluv. 
!!!!    Splatnost těchto   poplatků    -   do 31.03.2015    !!!! 

 

Letošní rok 2015 je rokem výročí … 70 let uběhlo od osvobození naší země a zároveň 70 let od plného „počeštění“ 

názvu naší obce  Habartice (do roku 1945 nesla název německý … Ebersdorf ).  

Píše pan Miroslav Horyna  Habartice čp. 123   

JAK  JSEM  SE  STAL  HABARTIČÁKEM  

Vše se vyvíjelo v rámci dějin. Můj otec byl po dobu protektorátu totálně nasazen  
nejdříve v Poldině  huti  na Kladně a později v textilní továrně ve Smržovce. Sotva skončila 
2. Světová válka, slavilo se vítězství (viz. foto z rodné obce Všeň u Turnova) už 
byl otec opět povolán do zbraně…Stal se 
vojákem 44. polního pluku v Turnově a už 18. 05. 
1945 byl s ostatními nasazen ve Frýdlantě. 
Velitelství bylo v hotelu Valdštejn a ubytovaní  
byli ve škole Rudá armáda (dnes Husovka). 
Jejich činnost spočívala v ostraze objektů  
jako byla továrna TOTEX , železniční tunel,  
elektrárna na Hartě a ve Vísce. Do sousední  
Poustky, kde byla továrna na cigarety si prý  
jezdili pro příděl cigaret , na který měli nárok. 
Pamatuji si, že mi tatínek, v souvislosti s touto  
lokalitou vyprávěl smutnou příhodu …z řad  
vojáků zde padl vojín Tchoř –při likvidaci pancéřové  
pěsti. Dnes má ve Višňové pomníček. V této době  
už platily dekrety pana prezidenta E. Beneše a  
vojákům bylo doporučeno, aby se dle možností  
zajímali o dosídlení pohraničí. A tak se můj otec  
dostal do Habartic, kde mu bylo doporučeno p.  
Jordánem – finančním respicientem a předsedou  
správní komise obce, truhlářství čp. 204 a obytný  
dům čp. 211. Tatínka tato nabídka velmi  
 
uspokojila a po vyřízení všech potřebných náležitosti , jsme se s celou rodinou 11. 08. 1945 do Habartic nastěhovali a 
stali se jejími občany. Moje babička z matčiny strany se narodila v Liberci, znala dobře Němce a maminku varovala 
„Mařeno, nestěhujte se do Habartic , Němci se vrátí a vyženou vás…“  Naštěstí se tak nestalo a v naší obci žije má 
rodina do dnes. Kromě mých studií na škole v Liberci, vojně a zaměstnání na povinnou umístěnku v Tesle Liberec 
v období 1955 až 1962 jsem svůj dosavadní život prožil a stále prožívám v Habarticích.   –MH- 
    

   

. 
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.TJ TATRAN  HABARTICE  pořádá v sobotu 24. 01. 2015  od 9,00 hodin v tělocvičně 
 

Startovné  za  hráče  50,-Kč. 
                                                                                      

Zápis  od 08,30  do 9,00 hod. 

 
 
 

Občerstvení  a 
odměny zajištěny, 

nezapomenout  sportovní obuv na přezutí   a                                                                                                                                                                        
dostatek chuti a elánu pro sport… 

Svoboda M. tel. 606 976  363 , email: jombes@seznam.cz 
 

   

Rok s rokem se sešel, čas masopustní nadešel …  zveme všechny – malý, 
velký, dědky, babky, tlustý i tenký  na 

 
                                                                                      
 

 
 

 
 

v naší obci  v  sobotu  14. 02. 2015  
(více na plakátech a webovkách obce začátkem února)  

 

A ještě …. TJ  TATRAN  HABARTICE   pořádá 

v sobotu 21. 02. 2015 od 9,00 hodin v tělocvičně 

 
 

Startovné za mužstvo ( 3 + 1 )   

200,- Kč                    
       

Zápis  od 08,30 do 9,00 hod. 
            Občerstvení a odměny zajištěny                                                                                                                                                             

                                                      

PŘIJĎTE  SI  S NÁMI  ZASPORTOVAT !!!                                                                                            

 

mailto:jombes@seznam.cz
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Život v habartické  školičce …Od začátku školního roku se v naší škole pořád něco děje… 

ZÁŘÍ  - Navštívili jsme Výletní areál – PĚNČÍN -výrobnu korálků, kozí 

farmu a výrobnu sýrů. Zúčastnili jsme se vzpomínkové akce u 

bývalé celnice. Celá škola se zapojila do projektu „Olympijský 

víceboj“.  Pravidelně navštěvujeme Místní knihovnu.  Učíme se 

zdravému životnímu stylu v projektu „ Zdravá pětka“.    

 

 

ŘÍJEN – Pro 

1. a 2. třídu 

jsme uspořádali spaní ve škole. Bylo to mnoho zážitků - příprava 

postýlek, večeře, hraní her, lampionový průvod, černá hodinka 

a pro zpestření nám pan Arnošt Beran a ost.modeláři zajistili 

ukázku modelů letadel v místní tělocvičně.  

Bylo to moc hezké a tímto moc děkujeme.  

 

LISTOPAD –  Naši sportovci vyhráli v Chrastavě okresní kolo ve 

florbale a postoupili do krajského kola. Děti ZŠ a MŠ byly oceněny 

za výsledky ve výtvarné soutěži „Podzimní skřítci“.  V projektu 

olympijský víceboj jsme získali sportovní pomůcky v hodnotě 

5 000,- Kč.  

 

 

PROSINEC – 

Nejlepším 

sběračům  lesních plodů byly předány diplomy a drobné ceny.  

Mezi nejaktivnější patřili O. Prousek, L. Želonková a L. Kaprasová. 

Všichni, kdo přispěli do společné pokladničky se účastnili výletu 

do Liberce, kde navštívili Babylon – lunapark. V krajském kole ve 

florbale naši školní sportovci skončili na 4. místě. l Do ZŠ a MŠ 

přišel Mikuláš, čert a anděl. Konalo se vánoční tvoření 

s maminkami. Připraveno bylo malé vánoční vystoupení pro babičky 

s prodejní výstavkou. Pan Petr Roubal uspořádal Vánoční florbalový 

turnaj, kterého se účastnila dvě družstva z naší školy a dvě družstva 

z Višňové. Závěr roku jsme oslavili velkou vánoční besídkou plnou 

soutěží, písniček, nechybělo ani rozdávání  dárečků.-JB-  

 

 

 

 


